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Z Á P I S N I C A 

z 2.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 12. decembra 2022 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 

Starosta obce :                     Ing. Stanislav Gašparík 

Zástupca starostu obce:     Ing. Marián Masnica 

Poslanci OZ  :                      Mgr. Mária Bajcárová 

                                               Ing. Daniel Brezina, PhD. 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                               Ladislav Kubačka 

                                               Ing. Marián Masnica 

                                               Mgr. Stanislav Olšovský 

                                               Jozef Pavlík 

                                               Mgr. Marta Sláviková 

Hlavná kontrolórka obce:  Elena Trebulová 

 

NEPRÍTOMNÝ: 

Poslanec OZ:                        Martin Pavlík, ospravedlnený 

 
 

1. OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Ing. Stanislav 

Gašparík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 8 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 

nadpolovičná  účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.  

 

2. SCHVÁLENIE   OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,   PROGRAMU  ROKOVANIA 

A URČENIE ZAPISOVATEĽKY 

 

V zmysle § 12, bod 3 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24.04.2019 predkladá 

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia  zástupca starostu obce.  

Za overovateľov dnešnej zápisnice navrhuje Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce, poslancov OZ 

podľa abecedného poradia Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú a p. Ladislava Kubačku. 

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu obce. 

Do programu zástupca starostu obce, Ing. Marián Masnica, žiadal ešte pred rokovaním doplniť do 

bodu Rôzne- Návrh na schválenie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku p. Martina Pavlíka, 

predchádzajúceho starostu obce. Tento bod sťahuje z rokovania a zastupiteľstvo bude hlasovať 

o návrhu programu OZ podľa zaslanej pozvánky. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ schvaľuje 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 12.12.2022,               p. 

Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú a p. Ladislava Kubačku,  poslancov obecného zastupiteľstva. 
  

B/ schvaľuje 

 

program rokovania OZ v Makove dňa 12.12.2022:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie  overovateľov zápisnice, programu rokovania, určenie zapisovateľky 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom  roku  

2020/2021 v Základnej škole s materskou  školou Makov 

5. Správa o výsledku kontroly verejného obstarávania energií 

6. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023 

7. Návrh na schválenie odmeny hlavnej kontrolórky obce 

8. Zásady odmeňovania poslancov OZ 

9. Schválenie 4. úpravy rozpočtu Obce Makov na rok 2022 

10. Schválenie rozpočtového provizória pre rok 2023 

11. Správa o finančnej situácii v Obci Makov 

12. Nakladanie s majetkom obce 

A/ Schválenie opakovaného uzavretia zmlúv o nájme bytov v bytových domoch Makov- 

    Čierne 17  a Makov 383  

B/ Schválenie prenájmu pozemku EKN 5306 spoločnosti Akzent BigBoard, a.s. za účelom  

    využitia reklamnej plochy 

13. Schválenie VZN o miestnom poplatku za KO a DSO  obci Makov 

14. Schválenie VZN  o miestnom poplatku za rozvoj 

15. Schválenie zástupcu obce v OCR Kysuce 

16. Harmonogram termínov zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove  v roku 2023 

17. Diskusia 

18. Návrh na uznesenie                                                                                

19. Záver                                                                                                      

 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík,Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.21/2022 bolo prijaté. 
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3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 14.09.2022 

a z ustanovujúceho zastupiteľstva zo dňa 28.11.2022 predložila p. Elena Trebulová, hlavná 

kontrolórka obce. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 14.09.2022 bolo celkovo prijatých 16 uznesení, z toho 

bolo 1 ukladajúce.  

Na ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 28.11.2022 bolo celkovo prijatých 20 

uznesení, z toho bolo 1 ukladajúce.  

 

 

Uznesenie 

číslo 

Dátum                  

prijatia                  

uznesenia 

Predmet uznesenia STAV 

353/2022 14.9.2022 OZ v Makove: 

- žiada konateľov spoločnosti  

VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. 

predložiť OZ v Makove do 31.10.2022 

Stanovy spoločnosti  

VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. 

tak, aby boli riadne ošetrené právomoci 

konateľa a Valného zhromaždenia, 

pričom Valným zhromaždením bude OZ 

v Makove . 

nesplnené 

14/2022 28.11.2022 Obecné  zastupiteľstvo v Makove  

A/ v o l í   

za predsedov komisií: 

1. komisia pre oblasť výstavby, 

infraštruktúry a cestovného ruchu – Mgr. 

Martu Slávikovú 

2. komisia pre školstvo a kultúru – Mgr. 

Máriu Bajcárovú 

3. komisia pre šport a DHZ – p. 

Ladislava Kubačku 

4. komisia pre sociálnu a zdravotnú 

oblasť – Mgr. Katarínu Ježíkovú 

Lučanovú 

5. komisia finančná, správy majetku obce 

– Ing. Mariána Masnicu. 

B/ u k l a d á  

predsedom komisií predložiť do 60 

kalendárnych dní od ustanovujúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva 

návrhy na počty členov a obsadenie 

jednotlivých  komisií. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nevznikol dátum plnenia 
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Zároveň p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce, podotkla, že k plneniu uznesenia č. 353/2022 

zo dňa 14.09.2022 bola poskytnutá nasledovná písomná informácia spoločnosti 

VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o.: 

 

„Uznesením č. 353/2022 zo dňa 14.09.2022 obecné zastupiteľstvo Obce Makov požiadalo 

konateľov spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. predložiť obecnému zastupiteľstvu 

v Makove do 31.10.2022 Stanovy spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. tak, aby 

boli riadne ošetrené právomoci konateľa a valného zhromaždenia, pričom valným zhromaždením 

bude obecné zastupiteľstvo v Makove. 

 

Pôsobnosť valného zhromaždenia obchodnej spoločnosti obce – (viď komunálny spravodajca 

Združenia miest a obcí Slovenska č. 1/2017) 

Ak má spoločnosť s ručením obmedzeným jediného spoločníka, tak je z povahy veci vylúčené, aby 

sa konalo valné zhromaždenie. Z uvedeného dôvodu zákon ustanovuje, že v takom prípade 

pôsobnosť valného zhromaždenia v takej spoločnosti vykonáva jediný spoločník vo forme 

rozhodnutí jediného spoločníka, pre ktoré sa predpisuje písomná forma. Ak je jediným spoločníkom 

právnická osoba, potom pôsobnosť valného zhromaždenia vykonáva štatutárny orgán tejto 

právnickej osoby. Kto je štatutárnym orgánom právnickej osoby upravujú tie právne predpisy, 

podľa ktorých tá-ktorá právnická osoba vznikla. V prípade miest a obcí je to zák. SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

V zmysle § 11 ods.4 písm. l) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je mu 

vyhradené – zriaďovať, zrušovať a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na 

návrh starostu vymenúvať a odvolávať ich vedúcich (riaditeľov), zakladať a zrušovať obchodné 

spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich štatutárnych a kontrolných 

orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej osobe. Podľa § 13 ods.5 zákona 

štatutárnym orgánom obce je starosta. 

Pôsobnosť valného zhromaždenia v prípade tzv. jednoosobovej spoločnosti s ručením obmedzeným 

založenej obcou vykonáva štatutárny zástupca, ktorým v zmysle § 13 tohto zákona je starosta obce. 

 

V zmysle § 125 ods.1 zákona č. 513/1991 Zb. – Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov 

najvyšším orgánom spoločnosti s ručením obmedzeným je valné zhromaždenie. Valné 

zhromaždenie sa v zmysle citovaného ustanovenia skladá zo všetkých spoločníkov spoločnosti 

s ručením obmedzeným. Prostredníctvom valného zhromaždenia spoločníci vykonávajú svoje 

spoločnícke práva, najmä právo na riadenie spoločnosti a právo na kontroly jej činnosti. 

Na základe uvedeného možno právne uzavrieť, že v prípade ak obec je jediným spoločníkom 

spoločnosti s ručením obmedzeným, tak na valnom zhromaždení spoločnosti bude obec, ako 

spoločníka, zastupovať starosta ako štatutárny orgán obce. 

To teda jednoznačne znamená, že obecné zastupiteľstvo nemôže vykonávať pôsobnosť valného 

zhromaždenia obchodnej spoločnosti, ktorej spoločníkom je obec, a to ani v prípade, ak obec 

je jediným spoločníkom v tejto spoločnosti. 

 

Na doplnenie ešte možno zvýrazniť uznesenie Najvyššieho súdu SR, sp.zn.5 Obo/13/2008, 

z ktorého vyplýva: „Nesprávny je výklad súdu ohľadne ust. § 11 ods.4 písm.k) v súčasnosti l) – 

poznámka autora) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V zmysle 

cit. Ustanovenia môže obecné zastupiteľstvo ako zastupiteľský zbor obce zriaďovať, zrušovať 

a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na návrh starostu vymenúvať 

a odvolávať ich vedúcich (riaditeľov), zakladať a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické 

osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť obce 

v právnickej osobe. 
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Z uvedeného ustanovenia nie je možné dôvodiť, že do kompetencií obecného (mestského) 

zastupiteľstva patrí aj oprávnenie rozhodnúť o zmene pôsobnosti valného zhromaždenia obchodnej 

spoločnosti. 

Valné zhromaždenie spoločníkov je najvyšším orgánom spoločnosti. Právomoci valného 

zhromaždenia sú taxatívne vymenované v § 125 ods.1 OBZ. Jedná sa o kogentné ustanovenie, 

a ani spoločenská zmluva alebo stanovy nemôžu tieto právomoci obmedziť.“ 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 3: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v rámci uznesenia č. 358/2022, ktorým bolo schválené 

vypracovanie aktualizácie Územného plánu obce Makov so začatím zadania do konca roka 2022 je 

uvedené, že uznesenie je splnené. V materiáloch pri úprave rozpočtu je však návrh na zníženie 

výdavkov na územný plán vo výške 10 000 €, z dôvodu nezrealizovania zadania.  Takže uznesenie 

č.358/2022 je nesplnené. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – navrhuje, aby v správe boli upravené uznesenia: 

uznesenie č. 358 – nesplnené 

uznesenie č. 359 – nesplnené 

uznesenie č. 361 – nesplnené 

uznesenie č. 367 – v plnení 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – čo sa týka vyjadrenia spoločnosti VODOHOSPODÁR 

MAKOV spol. s r.o. k uzneseniu č. 353/2022, ide iba  o výklad právnika, ale nepresvedčili ju o tom, 

že konateľom musí byť výlučne iba starosta, pretože všade to býva obecné zastupiteľstvo, treba si 

k tomuto sadnúť extra. Ak momentálne nemáme iné riešenie, treba uznesenie zrušiť, k Stanovám sa 

nevedia dostať, je preto zbytočné to ťahať pred sebou, treba to prepracovať. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – dôležité vo finále je to, čo sa zapíše do obchodného 

                                         registra. Problém zadal JUDr. Lehutovej, ktorá sa prikláňa k názoru, že  

                                         v danej chvíli je konateľom starosta. Predložíme jej ešte Zakladateľskú  

                                         listinu a Stanovy, ak sa k nim dopátrame. Navrhuje plnenie uznesenia  

                                         posunúť.) 

(p. Jozef Pavlík – uznesenie je naplnené, podotýka, že teraz je tam starosta v konflikte záujmu.) 

(Ing. Marián Masnica – navrhuje uznesenie ponechať, predĺžiť jeho platnosť. Firma  

                                      VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. je založená Obcou Makov a  

                                      obchodný zákonník jednoznačne hovorí, že jediný spoločník je obec  

                                      a zastupuje ju štatutár, t. j. starosta obce. To ale neznamená, že tam nemôžu  

                                      byť ďalší konatelia. Druhý problém je v právnej neistote. Zákon o obecnom  

                                      zriadení hovorí, že Obecnému zastupiteľstvu je vyhradené zriaďovať,  

                                      zrušovať a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na  

                                      návrh starostu vymenúvať a odvolávať ich vedúcich (riaditeľov), zakladať  

                                      a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať  

                                      zástupcov obce do ich štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj  

                                      schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej osobe. 

                                      Obchodný zákonník hovorí, že za spoločníka koná riaditeľ, tu je to obecné  

                                      zastupiteľstvo. Treba v spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol.  

                                      s r.o. urobiť nové Stanovy, predložiť ich navrhuje do 31.03.2023.) 

(p. Elena Trebulová – v § 15, ods.2, písm. x) je uvedené, že obecné zastupiteľstvo plní funkciu  

                                     valnej hromady vo vzťahu k firme VODOHOSPODÁR MAKOV spol.  

                                     s r.o.. Ak sa urobia zmeny, netreba zabudnúť to zmeniť aj v Štatúte obce.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutiach  obecného zastupiteľstva v dňoch  14.09.2022  

a 28.11.2022, predloženú hlavnou kontrolórkou obce, p. Elenou Trebulovou. 

 

Plnenia uznesení sa menia nasledovne: 

- uznesenie č. 353/2022 – termín splnenia sa predlžuje do 31.03.202, 

- uznesenie č. 358/2022 – mení sa stav plnenia na „nesplnené“, 

- uznesenie č. 359/2022 – mení sa stav plnenia na „nesplnené“, 

- uznesenie č. 361/2022 – mení sa stav plnenia na „nesplnené“, 

- uznesenie č. 367/2022 – mení sa stav plnenia na „nesplnené“. 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík,Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.22/2022 bolo prijaté. 

 

 

 

4. SPRÁVA O VÝCHOVNO – VZDELÁVACEJ ČINNOSTI, JEJ VÝSLEDKOCH 

A PODMIENKACH V ŠKOLSKOM  ROKU 2020/2021 V ZÁKLADNEJ ŠKOLE  

S MATERSKOU  ŠKOLOU MAKOV 

 

Hodnotiaca  správa  je vypracovaná  podľa vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z. o štruktúre a obsahu 

správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy a v súlade 

s metodickým usmernením MŠ SR č. 10/2006 – R z 25.5.2006 a predložená po odsúhlasení radou 

školy na schválenie zriaďovateľovi podľa Zákona č. 596/2003. Rada školy pri ZŠ s MŠ Makov 

prerokovala  Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom 

roku 2020/2021 na svojom zasadnutí dňa 28.09. 2022 a doporučuje  túto správu  schváliť. 

Správa bola takisto prerokovaná aj na plenárnom rodičovskom združení. 

 

Interpelácie poslancov OZ a vedenia ZŠ s MŠ k bodu programu č. 4: 

Mgr. Elena Rusňáková, riaditeľka ZŠ s MŠ – dáva do pozornosti, že v správe sú dve chyby, a to, že 

členkou rady školy za rodičov MŠ už nie je Mgr. Dodeková, ale p. Mária Koteková a ďalšou 
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chybou je zle vyčíslené percento pri testovaní žiakov 9. ročníka v jazyku slovenskom. 

V predloženej správe je uvedené 34,54 %, správne má byť 59,60 %, takže žiaci skončili nad 

celoslovenský priemer. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – ďakuje za kvalitne vypracovanú správu.  

Tiež si všimol nezrovnalosť v percentách pri monitore žiakov, neveril, že by žiaci skončili tak 

hlboko pod priemerom, ale p. riaditeľka to uviedla na pravú mieru. 

Súhlasí s rizikami, ako sú ceny energií, neistota zo sústavných zmien a reforiem v školskom 

systéme. Vidí, že pedagógovia pristupujú k vzdelávaniu zodpovedne, aj čo sa týka mnohých aktivít 

v rôznych oblastiach, do ktorých sa žiaci zapájajú a sú v nich aj úspešní, dokonca na úrovni kraja, aj 

v celoslovenských kolách. O kvalitnom prístupe pedagógov svedčí aj zapojenosť školy do mnohých 

projektov. 

(Mgr. Stanislav Olšovský- výsledky testovania závisia aj od žiakov, akí v daných triedach sú. Ak sú  

                                           v triedach žiaci, ktorí sú začlenení so špeciálnymi potrebami, tí vždy  

                                           napíšu testy horšie ako zdraví žiaci, a to sa odzrkadlí v priemere.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ  - taktiež ďakuje za správu. Ak by v budúcnosti niečo potrebovali, 

obecné zastupiteľstvo je tu nápomocné. Ďakuje aj Mgr. Olšovskému, ktorý vedie deti k športu, 

umiestnili sa aj na 3. mieste v celoslovenskej súťaži. 

(Mgr. Stanislav Olšovský – úspech je aj vďaka rodičom, je dobre napĺňať deťom činnosť, aby sa  

                                            neflákali) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v škole učí aj ona, vidí ako fungujú, chce sa 

ale poďakovať aj zástupkyni p. Zuzke Kubačkovej, je ústretová, vypočuje si návrhy rodičov. Za 

rodičov je veľmi spokojná. Hoci budova je kvôli sociálnym zariadeniam nevhodná, aj napriek tomu 

je to tam fajn, nevidí to ako problém chodiť po schodoch, vedia si to zorganizovať. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – vždy sa zaujíma o materiálno-technické vybavenie, žiada 

doplniť aj novšie údaje. 

(Mgr. Elena Rusňáková – necháva v správe pôvodné, ale dopĺňa aj nové údaje, ako napr., že sa  

                                         dobudovala eko učebňa. Takisto majú v realizácii medzinárodný projekt  

                                         Erasmus  s českou obcou Hutisko-Solanec. Projekt ešte nie je ukončený,  

                                         preto to v správe nie je zahrnuté, viac sa o tom zmieni v nasledujúcej  

                                         správe, je to projekt o cestovaní a spoznávaní.) 

 

Mgr. Elena Rusňáková, riaditeľka ZŠ s MŠ – ďakuje svojim zástupkyniam, Mgr. Majke Bajcárovej 

a p. Zuzke Kubačkovej za ich prácu, vždy sa dopĺňajú. A  nie je to len o nich, musí byť podpora aj 

zo strany rodičov a pedagógov. 

 

p. Zuzana Kubačková, zástupkyňa pre MŠ – budova naozaj nespĺňa podmienky, preto do správy 

vždy píše, ale vďaka manažmentu a organizácie, je to dobre zabezpečené. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ďakuje za profesionálne spracovanú správu, z atmosféry 

poslancov vidieť, že bola prijatá pozitívne. Určite sa môžu spoľahnúť na konštuktívnu spoluprácu 

s vedením obce. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – osobne s tým nesúhlasí, že budova nie je vhodná pre deti 

predškolského veku. Materská škola sa dobudovala podľa projektu Ing. Lenky Pavlíkovej 

a následne Ing. Byrtusom, je to vybudované nanovo, je to tam útulné. Buď by toto tvrdenie zo 

správy vypustil alebo doplnil dôvod, prečo  nespĺňa podmienky MŠ. 

(p. Zuzana Kubačková – čo sa týka projektantov Ing. Lenky Pavlíkovej a Ing. Byrtusa, realizovali  
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                                        projekt energetickej efektívnosti. Schodisko je naozaj problém, má to ale  

                                          s nepedagogickými zamestnankyňami zmanažované.) 

 

p. Zuzana Kubačková, zástupkyňa pre MŠ – ako najstaršia učiteľka, ktorá má odpracovaných skoro 

40 rokov v našej obci a ktorá už zažila niekoľko predsedov MNV, starostov, niekoľko desiatok 

ministrov školstva, niekoľko školských reforiem, sa chce poďakovať pani riaditeľke Zš s MŠ, Mgr. 

Elene Rusňákovej a jej zástupkyni, Mgr. Majke Bajcárovej.  

Nikdy nepočula slovo „nie alebo sa nedá“, vždy našli spoločné riešenie. V minulosti sa obávala, 

keď dochádzalo k spojeniu oboch škôl, pretože z účasti na rôznych poradách, fórach 

a celoslovenských konferenciách vie, že v mnohých obciach, či mestách sa vyskytujú medzi týmito 

školami rôzne problémy.  

Dnes môže povedať, že naše školy spolupracujú už dlhodobo veľmi dobre, či už to bolo za 

bývalého vedenia alebo teraz za súčasného. 

Veľmi si váži, keď ich prizývajú na veku primerané akcie pre naše deti, či už je to divadelné 

predstavenie, MDD, naposledy to bol Večer plný strašidiel. 

Rodičia vidia, že sa stále niečo tvorí, že sa pracuje, no hlavne učí a je hrdá na to, že našu materskú 

školu dávajú za príklad, ako sa má spolupracovať. A to nielen na úrovni škôl, ale i so 

zriaďovateľom, či obecným zastupiteľstvom. Dlhodobo to prezentuje, že je medzi všetkými naozaj 

výborná spolupráca.  

Vyjadruje presvedčenie, že to tak bude i naďalej, že sa budú vzájomne podporovať, že sa budú 

zúčastňovať vzájomných akcií, či už ich organizuje ZŠ s MŠ, obec, kultúra, farský úrad, športovci, 

dôchodcovia, hasiči alebo iné inštitúcie, pretože svojou účasťou na nich občania vidia, že im záleží 

na vzájomnej spolupráci, že svojou účasťou sa vlastne navzájom podporujú, že si prajú a tešia sa 

z akýchkoľvek úspechov. 

A už len posledná veta: „Šťastné a veselé Vianoce vám všetkým prajem, veľa zdravia vo vašich 

rodinách a nech nás v tej našej krásnej obci radšej pribúda, ako ubúda“. 

 

Mgr. Elena Rusňáková, riaditeľka ZŠ s MŠ – každý máme nejakú víziu a ona by chcela urobiť 

tartanovú dráhu a oplotenie školského areálu. V tomto je aj dobrá spolupráca s materskou školou, že 

sa vedia dohodnúť na spolupráci. V tomto momente ju napadla ďalšia vízia - urobiť umývarku pre 

deti MŠ   na poschodí na terase. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je to téma, ktorej sa treba venovať a reálne nájsť na  

                                         rekonštrukciu peniaze) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – p. Zuzana Kubačková je v MŠ 40 rokov, ďakuje za spoluprácu, aj 

materská škola má dobrú úroveň. Mohol by sa pripraviť projekt takejto prístavby pre sociálne 

zázemie pre deti MŠ NA TERASE. Navrhuje prijať uznesenie, ktorým by sa uložilo vedeniu obce 

do konca volebného obdobia získať peniaze na túto prestavbu. 

(Ing. Marián Masnica – podporuje tento návrh, v rámci dotačných schém by sa to  

                                     mohlo skúsiť) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – malo by sa to predebatovať aj na školskej komisii) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

Správu  o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom  roku 

2021/2022 v Základnej škole s materskou  školou Makov, Makov 264, 023 56  Makov, IČO: 

42388104. 

 

B/ u k l a d á 

 

vedeniu Obce Makov predložiť do 30.04.2023 návrh na odstránenie nedostatkov materiálno-

technického vybavenia Materskej školy – elokovaného pracoviska ZŠ s MŠ Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík,Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.23/2022 bolo prijaté. 

 

 

 

5. SPRÁVA O VÝSLEDKU KONTROLY VEREJNÉHO OBSTARÁVANIA ENERGIÍ 

 

 

Podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Makov na 2. polrok 2022 bola vykonaná 

kontrola obstarávania, resp. nákupu, zazmluvnenia a platnosti zmluvných vzťahov elektrickej 

energie, plynu a pevného paliva používaných u všetkých subjektov obce, dokedy sú platné zmluvné 

vzťahy, porovnanie spotreby týchto médií za posledné tri uzavreté roky, resp. uzavreté referenčné 

obdobie v jednotkách množstva a vo finančnom vyjadrení podľa jednotlivých subjektov resp. 

objektov, predpokladaný vývoj pre rok 2023. 

Správu predložila hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová. 

 

Od 1.1.2019 do 31.12.2020 Obci Makov zabezpečovala dodávky elektrickej energie firma MAGNA 

ENERGIA a .s. Piešťany na základe  „Rámcovej dohody o dodávke elektrickej energie“ podpísanej 

19.12.2018. Obec Makov na obstaranie predmetu dodávky elektrickej energie použila postup 

verejného obstarávania nadlimitnej zákazky bez využitia elektronického trhoviska pre viac 

verejných obstarávateľov 19 obcí. Verejnú súťaž na predmet zákazky  organizoval verejný 

obstarávateľ „Obstarávacie trhovisko Slovenska“. Cena za dodávku elektriny bola stanovená ako 

pevná cena bez sankcií za nedočerpané, resp. prekročené množstvo elektrickej energie, t. j. 

dodávateľ elektriny sa zaviazal , že si nebude uplatňovať žiadny doplatok ceny nad rámec ceny     

za dodávku, ako sú sankcie za nedočerpanie, resp. prekročenie zmluvného množstva elektriny. 
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Spotreba elektrickej energie: 

 

 

 

 

 

 

 

Odberné miesta 

Spotreba el. energie,   

vysúťažená cena,                

cena        

s distribučnými 

službami       

                                      

  Rok 2019                                                          

                                                                   

 

 

  

 

 

Rok 2020 

                                                           

 

 

 

 

 

  Rok 2021 

Obecný úrad 23668 kWh1500,25€         

4284,71 € 

24 698 kWh1434,2€ 

4268,16 € 

24 083 kWh 1260,03€                               

3946,67€ 

Bytový dom 

Čierne 

6115 kWh 387,59 €      

1142,29 € 

5757 kWh 338,67 €   

1011,75 € 

6 105 kWh 318,83 €              

991,50€  

Útulok 4062 kWh 257,51 €         

730,06 € 

7615 kWh 449,51 €    

1301,16 € 

6651 kWh 371,90 €      

1032,70€ 

 Hasičská 

zbrojnica         

Stará budova 

0 kWh 0 €                     

51,04 € 

0 kWh  0€                           

53,08€ 

0 kWh   0€                                            

60,38€ 

Zdravotné 

stredisko 

3200 kWh   202,85 €        

649,30€  

3386 kWh 197,31 €    

646,27€ 

3440 kWh 179,97€               

627,52€ 

Dom smútku 3077 kWh   189,82€               

796,13€                      

3358 kWh 190,43€       

824,02€ 

7300 kWh 328,27€                             

1189,46€                                  

    

Vodáreň Makov 0 kWh    0 €                                   

383,94€                        

0 kWh  0€                                   

392,24€ 

0 kWh    0 €                                         

439,74 € 

Dočasný odber OÚ 

pre                  

kolotoče, trhovisko 

3148 kWh  199,42€             

683,82€ 

2525 kWh 147,13€               

549,02€  

1910 kWh 99,94€                 

442,53€ 

 Dom kultúry 7013 kWh  444,56€               

1412,76€ 

15724kWh 916,24€               

2705,26€ 

14399kWh 753,36€            

2358,71€ 

Śportový klub 1501 kWh   95,15€                     

330,27€ 

1191kWh  69,40€                   

263,87€            

1063 kWh 55,62€                   

238,93 € 

Zariadenie pre 

seniorov 

72259kWh  4580,5€         

12374,93 € 

77790kWh4532,82€   

12510,19€      

81240kWh 4250,48€          

12279,59€ 

Multifunkčné 

ihrisko 

346 kWh  21,94 €              

151,34€ 

181 kWh  10,54€            

125,25€ 

148 kWh  7,76€                      

128,41€ 

BD Štandard 176 kWh   11,16€           

82,65€ 

282 kWh 16,43€                 

99,91€ 

275 kWh 14,38 €            

102,67€ 

Pekáreň 0 kWh        0€                      

959,85 € 

0 kWh   0€                      

998,10€ 

41 kWh   2,09€                            

1102,78€                   

    

VO Trojačka 3104 kWh 152,35 €     

770,37 € 

3749 kWh 169,11 €       

501,49€ 

3601 kWh 170,94 €        

575,59€ 

VO Ústredie 20435kWh 1006,23€    

2769,92€          

19716kWh 895,26€   

2524,94€ 

20381kWh 967,50€           

2655,38 €                    

 

VO IBV Škorňa 998 kWh  49,14 €             1033kWh 46,76€       948kWh  45 €                  
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143,58 € 140 € 129,75 € 

VO Bumbálka        3067 kWh  151,02€             

265,48 €        

319 kWh 14,45 €      

50,42 € 

2205kWh  104,67€             

286,12€ 

VO Obracane 12301 kWh 605,70€             

1656,62€ 

9512kWh 430,60€          

1203,86€ 

8902 kWh 422,58 €       

1119,49 €     

VO Potok 4087kWh    201,24€   

584,52€ 

672 kWh 30,42€         

123,28 € 

2772 kWh  131,58 €     

389,20 € 

VO chata,jandale 9176 kWh  451,83€            

1238,32€ 

7797kWh 352,97 €          

988,69€ 

7862 kWh  373,22 €                     

990,07 € 

VO Kopanice 3653 kWh  179,87€          

498,97€ 

3284 kWh 148,66€        

422,42€ 

3219 kWh  152,81€                

412,34 € 

VO Čierne 5633 kWh 277,37€      

766,53€ 

5114 kWh 231,51 €   

654,65€ 

4708 kWh  218,75€                 

588,15€ 

VO Labaje 1232 kWh 60,66€            

174,90€ 

1452kWh 65,74 €              

192,59€ 

1580 kWh 75,01 €                   

208,43€ 

VO Riečky  1625 kWh 80,02€                

227,51 € 

990 kWh 44,82€                     

134,62€ 

976 kWh 46,35 €                             

133,25 € 

VO  Nová dedina 2060 kWh 101,43€            

285,74€ 

3280kWh 148,48€          

421,92€ 

5211 kWh 247,37 €                  

660,19 € 

VO Mláka 664 kWh  32,70€              

98,88 € 

336kWh 15,22€                  

52,57€ 

481 kWh  22,84€                     

71,65€ 

VO Kúdelková 223 kWh    10,98€        

39,86€ 

264kWh 11,95 €              

43,50€ 

270kWh  12,81 €                                 

45,37 € 

                                                     

                                                                                                                                                                   

Dodávky zemného plynu na rok 2019 a 2020    pre obec Makov obstarávalo „Slovenské centrum 

obstarávania, o. z. Bojnice ako podlimitnú zákazku s elektronickou aukciou. Víťazom sa stala 

firma MET Slovakia, a. s. Bratislava s ktorou bola uzatvorená „Zmluva o združených dodávkach 

zemného plynu č. SC2018/045/Makov. 

Na základe výzvy na predloženie ponuky k zákazke na dodanie tovaru s názvom „Dodávka 

zemného plynu“ i Slovenské centrum obstarávania Bojnice stanovilo burzový deň pre určenie ceny 

zemného plynu 19.12.2018 a stanovilo cenu zemného plynu 

Rok 2019                 24,28 €/MWh                                                                                                                           

Rok 2020                 22,60 €/MWh 

 

 

Dodávky zemného plynu na roky 2021 a 2022 boli zabezpečené verejným obstarávaním ako 

podlimitná zákazka s elektronickou aukciou. Realizátorom verejného obstarávania bolo 

„Obstarávacie trhovisko Slovenska s dátumom vykonania aukcie 13.11.2020. Víťazom podlimitnej 

zákazky s elektronickou aukciou sa stal  Slovenský plynárenský priemysel a .s. Bratislava 

s cenou plynu 

Rok 2021                15,087 €/MWh                                                                                                             

Rok 2022                16,102 €/MWh 
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Odberné miesta   2019                        

spotreba,                    

jednotková cena ,                                   

celkom 

s distribučnými 

poplatkami bez DPH 

2020 2021 

Zdravotné stredisko-

fitnes-bývalý detský 

lekár 

11,395MWh 276,65€          

502,33 €  

12,926MWh 292,12€  

548,15€ 

4154 kWh 62,27€  

164,72€ 

Zdravotné stredisko-

fitnes-bývalý zubár 

1,819 MWh  44,18€              

128,20 €       

0 MWh 0€                     

21,36€                             

0 kWh   0€                     

25,63 € 

Praktický lekár 16,152 MWh392,18€  

688,24 € 

 

 

18,252MWh 412,50€     

756,54€ 

21650 kWh 236,64 €               

618,02€                 

Bytový dom Čierne 142,278MWh 

3454,49€                            

6202,99€ 

135,15MWh 3054,39 € 

5827,10€         

144353kWh 

2172,52€ 4350,37€                                                                                           

ŠK Makov 30,474MWh 739,91€    

1274,27€ 

23,764MWh 537,09€           

988,42€ 

39728kWh 598,38€     

1109 €         

Zariadenie pre 

seniorov 

235,916MWh 

5728,05€                              

9285,03€ 

227,498MWh5141,46€  

8770,07€ 

262979kWh 

3967,57€                                 

6676,28€                                

Obecný úrad Makov 19896 MWh 

483,074€                                 

989,90€ 

81,713MWh 2003,61€           

4281,02€ 

97545kWh 1471,66€                  

3432,60€ 

 

 

 

Zmluvné vzťahy na dodávky elektrickej energie a plynu sú platné do 31.12.2022. 

 

Obstarávanie pevného paliva-uhlia. 

 

Predpokladaná hodnota zákazky na nákup hnedého uhlia-kocky na rok 12/2018 až 12/2019, bola 

určená prieskumom trhu. Výzva na predloženie cenovej ponuky bola zaslaná štyrom subjektom 

a zverejnená na webovej stránke obce.                                                                                                                 

Na výzvu reagovali v termíne stanovenom na predkladanie ponúk dva subjekty. Na základe 

predložených informácií obec Makov prijala ponuku najvýhodnejšieho uchádzača  Milana 

Kubošníka, Makov 336, 023 56 Makov 162,35€ /1 tona, vrátane spotrebnej dane, DPH a dovozu 

uhlia. 

 

Predpokladaná hodnota zákazky bola určená na základe vykonaného dopytovania na predloženie 

ponuky. Ide o zákazku s nízkou hodnotou na dodanie tovaru § 117 zákona č 343/2015 Z. z. 

o verejnom obstarávaní o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Testom bežnej dostupnosti bolo určené, že ide o bežne dostupnú komoditu na trhu. 

 

Výzva na predloženie cenových ponúk na nákup hnedého uhlia-kocky, vrátane dopravy pre obec 

Makov na obdobie 01/2020 až 12/2020 bola zaslaná 14.11.2019 trom subjektom.                                                                                

Na výzvu reagovali v termíne stanovenom na predkladanie ponúk dvaja uchádzači . Na základe 

predložených informácií bola obcou Makov prijatá ponuka Milana Kubošníka, Makov 336, 02356 

Makov 185,53 €  /1 tona, vrátane spotrebnej dane, DPH  a dovozu   uhlia. 
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Nákup hnedého uhlia-kocky na obdobie 01/2021 až 12/2021 bola určená ako zákazka s nízkou 

hodnotou  na dodanie tovaru v súlade § 117 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ako bežne dostupná na 

trhu.                                                                                                                        Výzva na 

predloženie cenovej ponuky bola zaslaná trom subjektom.                                                                                    

Na výzvu v stanovenom termíne reagovali dvaja uchádzači. Na základe predložených informácií 

obec Makov prijala najvýhodnejšiu ponuku uchádzača Milana Kubošník, Makov 336, 023 56 

Makov 185,42 €/ 1 tona, vrátane spotrebnej dane, DPH a dovozu uhlia. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 5: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – je spotreba u Domu smútku v roku 2021 uvedená 

správne? Je tam totiž spotreba o viac ako 100 % vyššia  než v rokoch 2020 a 2019. 

(p. Elena Trebulová – aj v dome kultúry je spotreba v rokoch 2020 a 2021 vysoká, v roku 2019 je  

                                    spotreba polovičná. Vyčíslené to má na základe vystavených faktúr, nevie  

                                    zhodnotiť, prečo to tak je.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, o výsledku kontroly verejného obstarávania 

energií. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík,Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.24/2022 bolo prijaté. 
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6. SCHVÁLENIE PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY    

OBCE NA I. POLROK 2023 

 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 18 hlavný kontrolór predkladá obecnému 

zastupiteľstvu polročne návrh plánu kontrolnej činnosti. Tento plán musí byť najneskôr 15 dní pred 

prerokovaním v zastupiteľstve zverejnený spôsobom v obci obvyklým. 

Plán bol zverejnený na úradnej tabuli v čase od  25.11.2022 do 14.12.2022. 

Pre I. polrok 2023 hlavná kontrolórka, p. Elena Trebulová, predkladá nasledovný návrh plánu 

kontrolnej činnosti: 

- Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  v Makove za 1. polrok 2023 po každom  

  zastupiteľstve  podľa schváleného harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove                                     

- Kontrola procesu inventarizácie stavu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov v zmysle  

  zákona NR SR č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov ku dňu riadnej  

  účtovnej závierky § 30 odst.22 a odst. 3 v Základnej škole s materskou školou Makov 264     

- Kontrola platieb nájomného a dodržiavanie podmienok platných nájomných zmlúv uzatvorených  

  za nebytové priestory vo vlastníctve obce Makov. Preveriť objektívny stav kontrolovaných  

  skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi a vnútornými predpismi obce 

- Vypracovanie stanoviska k Návrhu  záverečného účtu obce Makov na rok 2022  v zmysle § 18 f/  

  ods. 1 písm. c/ zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  

  neskorších predpisov. 

- Vypracovanie stanoviska k návrhu rozpočtu na rok 2023 

- Vypracovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2023 

- Vypracovanie správy hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 v zmysle § 18  

   f/ods. 1, písm. e/ zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  

   neskorších predpisov 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 6: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – žiada zahrnúť, aby hlavná kontrolórka bola pri každom odvoze dreva 

a poslancov informovala o predaji - kto, za čo, koľko, kde sa predáva drevo. A aspoň 3 dni pred 

odvozom informovať, kde sa drevo nachádza, kedy a o koľkej  sa bude odvážať a predávať. Chce 

byť pri tom. Opakuje, že starosta obce, Ing. Stanislav Gašparík, je v konflikte záujmu. 

(p. Elena Trebulová – jej návrh plánu kontrolnej činnosti je na 1/2 roka, nemôže ísť kontrolovať, ak  

                                    nemá ukončenú jednu kontrolu) 

(p. Ladislav Kubačka – prečo toto nenavrhoval doteraz? 

(p. Jozef Pavlík – pretože to navrhuje teraz) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – nie je si istá, či toto vôbec môžeme požadovať, je to nad 

rámec bežnej činnosti kontrolórky, aby kontrolovala odvoz dreva. Vždy je nejaký plán odvozu, ak 

sa chce zúčastniť, môže bez toho, aby bol nejaký harmonogram práce. Je to záležitosť lesného 

hospodára. 

    

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – p. Jozef Pavlík požaduje, aby hlavná kontrolórka 

bola pri odvoze dreva, je to jeho adekvátny nárok. Myslí si, že je to absolútny nezmysel. A či je Ing. 

Stanislav Gašparík v konflikte záujmu, podľa neho to tak nie je. Konateľom sa stal zo zákona, 

pretože ho zvolili za starostu. Doteraz to fungovalo tak, že verejnú súťaž vypisuje 

VODOHOSPODÁR MAKOV spol.s  r.o. Nikdy sa o nej na webe nedozvedel. Lesný hospodár 

vyznačí, čo treba ťažiť, lesník spočíta. Kto to robil, kto ciachal a kto bol vždy pri odvoze dreva? 

Robil to p. Jozef Pavlík ako konateľ. V minulosti to robil p. Rastislav Gajdoš, keďže odborný lesný 

hospodár je odtiaľto 300 km. 
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Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – tiež nesúhlasí s návrhom p. Jozefa Pavlíka, toto by asi 

malo byť predmetom valnej hromady. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

doplnenie kontroly do plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej,        

na I. polrok 2023: 

- Kontrola každého odvozu drevnej hmoty po ťažbe v obecnom lese. 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                               Mgr. Marta Sláviková  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia podľa predloženého materiálu: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

plán kontrolnej činnosti obecného kontrolóra na I. polrok 2023: 

 

- Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva  v Makove za 1. polrok 2023 po každom  

  zastupiteľstve  podľa schváleného harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove                                     

- Kontrola procesu inventarizácie stavu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov v zmysle  

  zákona NR SR č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov ku dňu riadnej  

  účtovnej závierky § 30 odst.22 a odst. 3 v Základnej škole s materskou školou Makov 264     

- Kontrola platieb nájomného a dodržiavanie podmienok platných nájomných zmlúv uzatvorených  

  za nebytové priestory vo vlastníctve Obce Makov. Preveriť objektívny stav kontrolovaných  

  skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi a vnútornými predpismi  

  obce. 

- Vypracovanie stanoviska k návrhu  záverečného účtu obce Makov na rok 2022  v zmysle § 18 f/  

  ods. 1 písm. c/ zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  

  neskorších predpisov 
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- Vypracovanie stanoviska k návrhu rozpočtu na rok 2023 

- Vypracovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2023 

- Vypracovanie správy hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 v zmysle § 18  

   f/ods. 1, písm. e/ zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  

   neskorších predpisov. 

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.25/2022 bolo prijaté. 

 

 

7. NÁVRH NA SCHVÁLENIE ODMENY HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE 

 

Na odmeňovanie hlavného kontrolóra mesta sa vzťahuje zákon SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov.  

§ 18c ods. 1 : 

"Plat hlavného kontrolóra je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v hospodárstve 

Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a koeficientu podľa počtu obyvateľov obce 

k 31. decembru predchádzajúceho kalendárneho roka podľa údajov Štatistického úradu SR, ktorý je 

v obci Makov 

Od 1001 do 3000 obyvateľov 1,54 

Podľa 

§ 18c ods. 5 : 

"Obecné zastupiteľstvo môže hlavnému kontrolórovi schváliť mesačnú odmenu až do výšky 30 % z 

mesačného platu hlavného kontrolóra podľa odseku 1." 

 

O návrhu odmeny hlavnej kontrolórke obce, p. Elene Trebulovej, informoval Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce. 

Pracovný úväzok obecnej kontrolórky v Makove je 50 %. 

K povinnostiam Obecného zastupiteľstva prináleží posudzovať náročnosť, rozsah a kvalitu 

vykonávanej práce obecného kontrolóra pravidelne . Tak ako táto povinnosť prináleží 

ktorémukoľvek vedúcemu zamestnancovi vo vzťahu k podriadeným zamestnancom. Táto za roky 

2018-2022 nebola obecným zastupiteľstvom vôbec hodnotená a nebola predkladaná obecnému 

zastupiteľstvu. V súvislosti s ukončením volebného obdobia bola predchádzajúcim vedením obce 

vyplácaná odmena takmer všetkým zamestnancom obce. Obecný kontrolór je voleným orgánom 

obce Makov. V záujme odstránenia  diskriminácie je navrhnuté udeliť odmenu obecnej kontrolórke 

za ukončené kontrolované obdobie 01 až 09/2022, vzhľadom na vyhodnotenie náročnosti a kvalitu 

vykonávanej práce obecného kontrolóra. 
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Návrh zástupcu starostu obce Makov je udelenie odmeny hlavnej kontrolórke Obce Makov            

vo výške 25 % súčtu mesačných platov za ukončené kontrolované obdobie 01 až 09/2022.  

 
Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 7: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – pripomína, že pri znovuzvolení kontrolórky p. Eleny Trebulovej už 

vtedy navrhol vyšší úväzok na 50%, čiže odmenu má zahrnutú v rámci platu. Jej odmena je 14 

€/hod v hrubom. Nedávno sa navážala na Chudějovcov, verí, že sa im ospravedlní, pretože oni majú 

za prácu 8 €, 9 €, 10 €. Keď je  zvyšoval úväzok, myslel si, že bude viac kontrolovať ubytovacie 

zariadenia. Informovala ho však o tom, že to nie je v jej náplni. Myslí si, že odmena jej neprináleží, 

nemá na to morálne právo. Dokonca má p. kontrolórka ako dôchodkyňa zadarmo cestovné, ona si 

však za cestu na školenie vyúčtovala 77 €. 

Výšku odmeny žiada vyčísliť a informovať, aký to bude mať dopad na rozpočet. 

Zároveň podotýka, že Ing. Marián Masnica nastúpil na funkciu zástupcu starostu a doteraz nepozná 

jeho plat. 

(p. Elena Trebulová – predložila poslancom doklad o výplate, kde jej hrubá mzda je 10,97 € a čistá  

                                    8,23 €. Vraj sa navážala do živnostníkov a že zarábajú 8 €, 9 €, 10 €? To  

                                    zatiaľ necháva tak. K tomu, že nechcela vykonávať kontrolu ubytovacích  

                                    zariadení, náplň tejto práce je zamestnanca, nie kontrolórky.) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starosta obce – návrh na odmenu kontrolórke navrhol preto, lebo 

bolo ukončené volebné obdobie. Ide o schválenie dvoch mesačných platov. Takisto má výhradu 

k úväzku kontrolórky, ten sa ale schvaľuje pred vstupom do funkcie a platí počas jej celého 

funkčného obdobia.  

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – podotýka, že hlavná kontrolórka je vo funkcii 8 rokov, čo je 

96 mesiacov a za tú dobu dostala jedenkrát mesačnú odmenu. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

návrh zástupcu starostu obce Makov  na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke Obce Makov           

vo výške 25 % súčtu mesačných platov za ukončené kontrolované obdobie 01 až 09/2022.  

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 
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Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.26/2022 bolo prijaté. 

 

 

8. ZÁSADY ODMEŇOVANIA POSLANCOV OZ 

 

V zmysle § 11, odsek 4, písmeno „k“ Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Obecné zastupiteľstvo Obce Makov schvaľuje zásady odmeňovania 

poslancov. 

Návrh Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva predložil Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce. 

 

Vzhľadom na nové volebné obdobie 2022-2026 chce starosta obce pritiahnuť do rozhodovacích 

a poradných procesov obce odborníkov z jednotlivých sfér života obce, preto sa upravuje systém 

ich motivácie týmito zásadami.  

Obec Makov má dva volené orgány v zmysle § 10 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení: 

- Obecné zastupiteľstvo  

- Starosta obce 

 

Starosta obce (ďalej aj len ako „starosta“) je popri obecnom zastupiteľstve druhým z orgánov obce 

(§ 10 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, ďalej aj len ako „zákon o obecnom 

zriadení“) voleným v priamych voľbách a je predstaviteľom obce, jej najvyšším výkonným 

orgánom a štatutárnym orgánom (§ 13 ods. 1 a § 13 ods. 5 zákona o obecnom zriadení). Zároveň 

funkcia starostu je platená, kedy starosta za výkon svojej funkcie dostáva plat hradený z verejných 

prostriedkov. Platové pomery starostov obcí sú pomerne stručne upravené zákonom č. 253/1994 Z. 

z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, pričom na 

niektoré inštitúty (dovolenka, cestovné náhrady, zabezpečenie stravovania a pod.) sa primerane 

použijú aj ustanovenia iných zákonov. 

 

Na odmeňovanie prvého voleného orgánu Obce Makov, poslancov obecného zastupiteľstva 

nie je prijatý osobitný zákon. Na odmeňovanie poslancov obecného zastupiteľstva sa vzťahuje 

§ 25 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

Preto navrhujeme nahradenie odmeny za zasadnutie zastupiteľstva mesačnou pravidelnou odmenou.  

Vzhľadom na návrh mesačnej odmeny, navrhujeme, aby  poslanci OZ, ako i zástupca starostu, za 

účasť  a prácu v komisiách, mali prácu v komisiách zohľadnenú v mesačnej odmene. 

Takisto návrhom zosúlaďujeme  skutkový stav s novelou zákona o obecnom zriadení č. 5/2019, 

ktorá inak upravila odmeňovanie zástupcu starostu,  keďže zástupcu starostu poveruje výkonom 

funkcie zástupcu starostu, dala uvedenú kompetenciu určovať plat zástupcovi starostu do výlučnej 

pôsobnosti starostu obce v súlade so zákonom. 

 

Návrh na schválenie Zásad odmeňovania  sú v súlade so súčasnou legislatívou z hľadiska 

pracovnoprávnych náležitostí poslancov obecného zastupiteľstva, ako i ostatných členov orgánov 

samosprávy Obce Makov. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 8: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – ďakuje za vypracovanie, zásady odmeňovania vychádzajú 

zo zákona. Je rada za túto zmenu, že odmeňovanie bude kontinuálne. Chýba jej tam však taká vec, 

ako je riešenie skutočnosti, ak poslanec prestane pracovať, napr. sa nebude zúčastňovať na 

rokovaniach OZ. Navrhuje do zásad zakomponovať, že ak sa poslanec dvakrát po sebe nezúčastní 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898377&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014310&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014310&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898589&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898624&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1016658&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1016658&f=3
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zasadnutia obecného zastupiteľstva bez ospravedlnenia, príde o mesačnú odmenu v najbližšom 

kalendárnom mesiaci. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ  - poslanec má právo na odmenu, navrhuje 35 €  za  rokovanie OZ tak, 

ako bolo doteraz a členovia komisií bez nároku na odmenu, takisto bez odmeny sobášiacemu. On 

pracuje 28 rokov v ŠK Javorník Makov bez nároku na odmenu. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v zmysle právneho predpisu nesmie ročná odmena 

poslanca prekročiť výšku mesačného platu starostu, čo pri tomto návrhu nie je za rok ani štvrtina. 

Z hľadiska porovnania iných obcí, zväčša býva odmena za zasadnutie, ale súhlasí aj s týmto 

návrhom. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – navrhuje, aby v prípade neprítomnosti na 

rokovaní bol poslanec ospravedlnený písomne. Súhlasí, aby pre sobášiaceho odmena nebola. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – chce ozrejmiť spôsob, ak sa chce vzdať odmeny, ako 

postupovať? 

(Ing. Marián Masnica – v zásadách je to uvedené, treba napísať písomné vzdanie sa odmeny.  

                                       Nikomu nebráni, aby si poslanec odmenu vzal a peniaze niekomu posunul. 

                                       Nemôžeme pri dnešnom právnom poriadku povedať, že poslanec má  

                                       pracovať zadarmo. ) 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ– každý má nárok na odmenu, niekto dochádza atď., ale je 

fajn, že odmenu môže niekomu posunúť. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – v minulosti bol systém odmeňovania poslancov hodinový, 

potom paušálny, teraz je navrhnuté odmeňovanie kontinuálne. Odmena je symbolická a treba 

pripomenúť, že poslanecká práca nie je len zasadnutie obecného zastupiteľstva, ale je to aj práca 

v teréne. Hlavná filozofia zmeny odmeňovania je vtiahnuť poslancov do práce a riadenia obce. 

Nepozerá na odmenu ako výdavok z kapsy obce, poslanci môžu svojimi nápadmi posunúť obec 

dopredu, je veľa výziev, na ktorých treba pracovať a môžu priniesť do obce peniaze. Ak sa ukáže, 

že poslanci nebudú aktívni, môžu sa Zásady odmeňovania prehodnotiť. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Pozmeňovací návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

odmenu poslancov OZ 35 €/zasadnutie, odmenu členom komisií 0 €, odmenu sobášiacim 0 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                               Mgr. Marta Sláviková  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia podľa predloženého materiálu: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Makov a členov samosprávnych 

orgánov Obce Makov s  účinnosťou dňom ich schválenia, pre funkčné obdobie 2022-2026. 

 

Odmeny za činnosť poslancov a členov samosprávnych orgánov Obce Makov vrátane  sa určujú 

z  priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve, vyčíslenej na základe údajov 

Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok, vynásobenej príslušným koeficientom. 

Pre ich výpočet  sa stanovujú nasledovné koeficienty a časové nároky : 

 

Do Zásad odmeňovania budú zahrnuté nasledovné pripomienky: 

- vypúšťa sa čl. 6 Odmeny za občianske obrady a slávnosti, 

- dopĺňa sa do čl. 3 Podmienky poskytovania odmien a náhrad skutočných výdavkov: 

  „Ak sa poslanec nezúčastní dvakrát po sebe zasadnutia obecného zastupiteľstva a neospravedlní  

   sa, nedostane budúci mesiac odmenu . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Por. č. Funkcia Koeficient Frekvencia 

nároku 

1. poslanec Obecného zastupiteľstva        0,045 mesačne 

     2. 
člen stálej, resp. dočasnej komisie pri Obecnom 

zastupiteľstve - neposlanec 
0,016 

za zasadnutie 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.27/2022 bolo prijaté. 

 

 

9. SCHVÁLENIE 4. ÚPRAVY ROZPOČTU OBCE MAKOV NA ROK 2022 

 

Nakoľko podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení §11 ods. 4 písmena b) obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce a jeho zmeny, kontroluje jeho čerpanie a schvaľuje 

záverečný účet obce , predkladá Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce, na rokovanie 

OZ návrh 4. úpravy rozpočtu obce na rok 2022. 

Úprava rozpočtu je z dôvodu, že v čase schvaľovania rozpočtu, ani pri úpravách ešte neboli známe 

príjmy, ktoré nastali postupne po schválení rozpočtu a jeho úpravách. Zároveň tieto príjmy boli 

použité do nákladov. 

Pri rekonštrukcií miestnych a prístupových ciest vplyvom rastu ciest materiálov aj prác boli zvýšené 

výdavky, čo nebolo v schválenom rozpočet, preto je nutné rozpočtovať kapitálové výdavky z iných 

kapitol, ktoré neboli čerpané.    

 

V súvislosti s plnením príjmov rozpočtu a následne výdavkov rozpočtu  je predložená nasledovná    

4. úprava rozpočtu: 

Príjmy rozpočtu 2022 

 -    Podielové dane podľa prognózy pre rok 2022 zvýšiť o výšku 36 860 € 

 -    Transfer od MV SR na PVŠS- školstvo zvýšiť o výšku  22 000 €  

 -    Dotácia od MV SR na odmenu skladníka zvýšiť o výšku 14 € 

 -    Dotácia od MV SR na predškolákov zvýšiť o výšku 6 116 €       

 -    Dotácia od MV SR na vzdelávacie poukazy znížiť o výšku 45 €  

 -   Dotácia MV SR na ubytovanie odídencov z Ukrajiny u obyvateľov obce zvýšiť o výšku 7 890€       

-    Dotácia MPSVR SR na infekčný príplatok v ZPS Makov  zvýšiť o výšku 12 960 € 

      

      Spolu príjmy:   zvýšenie  o 85 795 € 

Výdavky rozpočtu 2022 

- zvýšiť na bežné výdavky na výkon funkcie starostu obce na odchodné o výšku 140 € 

- zvýšiť bežné výdavky na platy poslancov o výšku 800 € a odvody do poisťovní o výšku 180 €, t. j. 

   celkom o výšku 980 € 

- znížiť kapitálové výdavky na PD- územný plán obce o výšku 10 000 € a pasport ciest 10 000 € 

  ( nerealizované), t. j. celkom o 20 000 € 

- zvýšiť bežné výdavky na úseku stavebného poriadku na odmeny o výšku 1 125 €, odvody do  

  poisťovní  o výšku 393 € a na poštovné o výšku 625 € , t. j. celkom o výšku 2 143 € 

- zvýšiť bežné výdavky na úseku CO na odmenu skladníka CO o výšku 10 € a odvody do poisťovní    
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   o výšku 4 €, t. j. celkom o výšku 14 € 

- znížiť kapitálové výdavky na oplotenie cintorína o výšku 8 000 €  

- zvýšiť kapitálové výdavky na rozšírenie vodovodu Kopanice nad URIKOM o výšku 300 € 

- znížiť  kapitálové výdavky na úseku Zvozu odpadu na nákup váhy na Zbernom dvore o výšku   

  2 000 € 

- zvýšiť kapitálové výdavky na asfaltovanie ciest o výšku 34 000 €  

- zvýšiť kapitálové výdavky na úseku verných priestranstiev na 2 autobusové zastávky o výšku   

  6 000 € 

-  zvýšiť bežné výdavky pre Základnú školu na PVŠS o výšku 22 000 €  

- zvýšiť bežné výdavky pre Materskú školu o výšku 12 369 € a na predškolákov o výšku 6 116 €,  

   t. j. celkom o výšku 18 485 € 

- zvýšiť bežné výdavky pre Školský klub detí o výšku 657 €  

 - zvýšiť bežné výdavky pre Centrum voľného času o výšku 698 € a znížiť bežné výdavky na  

   vzdelávacie poukazy o výšku  45 €, t. j. celkom o výšku 653 € 

- znížiť kapitálové výdavky na zateplenie DK Makov o výšku 15 000 € 

- zvýšiť bežné výdavky na prevádzku ŠK Makov o výšku 7 500 €  

- znížiť kapitálové výdavky na rekonštrukciu svetiel VO o výšku 6 000 €            

- zvýšiť bežné výdavky v ZPS Makov na odmeny 25 000 € a odvody do poisťovní 8 500 €,  

  infekčný príplatok o výšku 12 960 € vrátane odvodov, znížiť kapitálové výdavky o výšku 16 000  

  €   

 -  zvýšiť bežné výdavky na zdravotné stredisko na interiérové vybavenie o výšku 1 800 € a znížiť  

    kapitálové výdavky o výšku 2 000 €  

 - zvýšiť bežné výdavky na Zbernom dvore na mzdy o výšku 2 500 € a odvody do poisťovní  

   o výšku 874 €  

 - zvýšiť bežné výdavky pre Správu obce na ubytovanie odídencov z Ukrajiny u obyvateľov obce  

   o výšku  7 890 € 

-  zvýšiť dotáciu na činnosť ŠK Makov o výšku 2 110 € 

     

   Spolu výdavky: zvýšenie o 85 506 € 

 

 

  Rozpočet po úprave: 

  Príjmy bežné   :         2 548 795 €                    Výdavky bežné:         2 511 824 € 

  Príjmy kapitálové:         55 000 €                     Kapitálové výdavky:    361 960 € 

  Príjmy finančné:          294 684 €                     Finančné operácie:         24 350 €  

  Príjmy celkom:        2 898 479 €                     Výdavky celkom:     2 898 134 € 

 

  Rozdiel:  + 345 € 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 9: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – odkedy bol prijatý zamestnanec na zberný dvor? 

(Ing. Irena Valičková – v septembri 2022 p. Červínek) 

 

Kedy p. Grežďo oznámil, že nám neberú odpad? 

(Ing. Irena Valičková – v septembri 2022) 

 

Aká náplň práce je zamestnanca, keď zberný dvor nefunguje? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – zberný dvor je síce zatvorený, ľudia tam však odpad vozia,  

                                          zamestnanec odpad separuje, je tam poriadok, zmluvu má zatiaľ do konca  
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                                         kalendárneho roka 2022. Personálny a mzdový audit bude predmetom  

                                         príspevku na ďalšie rokovanie obecného zastupiteľstva.  

                                         Takisto dáva do pozornosti, že bol na TKO Semeteši, nakoľko Grežďo  

                                         neodoberá nadrozmerný odpad, je to problém.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – ŠK Javorník Makov požiadal o dotáciu? Pýtali 

predkladávať aj žiadosti.  

(Ing. Irena Valičková – žiadali pre rok 2022 17 000 €, obecné zastupiteľstvo schválilo 12 000 € 

 

Na návrh koho ideme dofinancovávať túto dotáciu? 

(Ing. Irena Valičková – na návrh bývalého starostu obce, treba zaplatiť rozhodcov futbalového  

                                      klubu) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – v budúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva nás čaká 

schvaľovanie rozpočtu pre rok 2023. Dotácie treba procedurálne zvládnuť. Je za podporu 

občianskych združení, ale musí to byť transparentné. Možno nás čaká aj aktualizácia VZN 

o poskytovaní dotácií. 

 

Ing. Marián  Masnica, zástupca starostu obce – v úprave rozpočtu je podstatná vec, že obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu, opäť dnes ideme  legalizovať niečo, čo nie je 

narozpočtované.  

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v zariadení pre seniorov je návrh na zníženie 

výdavkov. Čo sa neurobilo? 

(p. Jozef Pavlík – neurobil sa výťah pre imobilných) 

(Ing. Marián Masnica – nerobí sa výťah a vyplatené boli odmeny) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – znižujú sa výdavky na územný plán a pasportizáciu ciest, 

netreba zabudnúť zaradiť tieto položky do rozpočtu pre rok 2023. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je za to, aby sa úprava rozpočtu schválila, rozpočtárka to 

urobila tak, aby sme splnili rozpočtové pravidlá a zákon o rozpočtovníctve. Upozorňuje, že 

častokrát boli informovaní o kapitálových výdavkoch ex offo. Ak zahlasujú za úpravu rozpočtu, 

verifikujeme všetky výdavky, iná možnosť ale nie je. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

4. úpravu rozpočtu  Obce Makov na rok 2022 : príjmová časť      2 898 479 €   

                                                                             výdavková časť  2 898 134 € 

 

Príjmy bežné   :         2 548 795 €                     Výdavky bežné:         2 511 824 € 

Príjmy kapitálové:          55 000 €                     Kapitálové výdavky:    361 960 € 

Príjmy finančné:           294 684 €                     Finančné operácie:         24 350 €  

Príjmy celkom:        2 812 684 €                     Výdavky celkom:     2 898 134 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Marta Sláviková 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.28/A/2022 bolo prijaté. 

 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

použitie rezervného fondu na: 

- penetráciu ciest do osady BITTALE, RIEČKY, Vodárenská ( RD Oravec, Židek, 

Papajčíková) v sume 47 639,44 € 

- asfaltovanie cesty OBRACANE v sume 40 780,37 € 

- zbúranie úpravne vody a oplotenie staveniska v sume 14 880 €.  

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Mgr. Stanislav Olšovský, Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Marián Masnica 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.28/B/2022 bolo prijaté. 

 

 

10. SCHVÁLENIE ROZPOČTOVÉHO PROVIZÓRIA PRE ROK 2023 

 

 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov §11 ods. 4 písm. b) 

obecné zastupiteľstvo schvaľuje hospodárenie a nakladanie s majetkom obce.  

Podľa § 11 ods. 1 zákona SNR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, pokiaľ nie je schválený rozpočet obce do 31. decembra 

bežného roka, hospodári obec podľa rozpočtu obce predchádzajúceho roka – rozpočtového 

provizória.  
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V rozpočtovom provizóriu výdavky rozpočtu obce nesmú prekročiť 1/12 celkových výdavkov 

schváleného rozpočtu predchádzajúceho roka. 

Z dôvodu, že nie je schválený rozpočet Obce Makov na rok 2023 ( nie je schválený štátny rozpočet, 

nie sú známe príjmy podielových daní, príjmy na prenesené výkony štátnej správy, nie sú známe 

ceny energií), predkladá sa návrh na schválenie rozpočtového provizória.   

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 10: 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – väčšina samospráv bude teraz pracovať na provizóriu, 

nakoľko nie je schválený ani štátny rozpočet, nevieme výšku podielových daní a pod. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – rozpočet by sme mohli schváliť, nebolo by to však dobré, 

keďže nevieme príjmy. Pokiaľ je to krátkodobé, nevidí problém v rozpočtovom provizóriu. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

rozpočtové provizórium  Obce Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.29/2022 bolo prijaté. 

 

 

11. SPRÁVA O FINANČNEJ SITUÁCII V OBCI MAKOV 

 

Na ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo predchádzajúcim starostom obce, p. 

Martinom Pavlíkom vyslovená informácia, že vedenie necháva na účte 300 000 €. Toto bolo 

niekoľkokrát zopakované aj p. Jozefom Pavlíkom.  

Preto Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce považoval za dôležité predložiť finančnú situáciu 

v Obci Makov, ide o stav k 28.11.2022, čiže k dátumu ustanovujúceho zastupiteľstva. 
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V tabuľke č. 1 sú uvedené stavy na obecných účtoch k 28.11.2022.  Z tejto tabuľky vyplýva že na 

bežnom účte obce bola suma 20 317,74 €, na rezervnom účte bola suma 157 211,76 €                  

a na špecializovaných účtoch bola suma 124 868,53 €. 

Finančné prostriedky na špecializovaných viazaných účtoch sú viazané a nedajú sa použiť na 

údržbu, prevádzku a rozvoj obce, teda na bežné a kapitálové výdavky.  

 

V tabuľkách č.2 až 4 sú uvedené sumy pohľadávok, záväzkov a očakávaných (predpokladaných) 

bežných výdavkov obce.   

 

V tabuľke č.5 sú uvedené zdroje, ktoré máme k dispozícii – bežný účet a rezervný fond, sú k nim 

pripočítané pohľadávky a odpočítané záväzky a bežné výdavky. Z tab. č.5 je zrejmé, že 

k 28.11.2022 je stav obecných finančných zdrojov na úrovni 58 964,05 €.  

 

Tab. č. 1 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo analytického účtu HK       Peňažný ústav            Číslo bankového účtu               Suma v EUR
 bežný účet

použiteľný na 

bežné výdavky 

 rez. Fond

použiteľný len 

na

kapitálové 

výdavky 

 ostatné  špeciálne

účty, prostriedky na

nich sú viazané, 

nedajú

sa požiť ani na bežné

ani na kapitálové 

výdavky 

221001 – Bežný účet OU        SLSP a. s.                 0311855487/0900               20 317,74 20 317,74       

221002 - SF                             SLSP a. s.                 0312217487/0900               13 881,66 13 881,66                

221012  -RF                            SLSP a. s.                 0312716905/0900             157 211,76 157 211,76  

221014- Dotačný ZPS            SLSP a. s.                 0312529595/0900                41 121,94 41 121,94                

221015- Strava ZPS               SLSP a. s.                 0312957004/0900                  7 934,29 7 934,29                   

221016- Obec Makov            Prima banka a. s.      7700373002/5600                     479,68 479,68                      

221022- Príjmový ZPS          SLSP a. s.                  0312641763/0900               26 867,63 26 867,63                

221023- Dôchodkový ZPS    SLSP a. s.                  0312618854/0900                      43,89 43,89                        

221036- Liekový ZPS           SLSP a. s.                  0314257220/0900                     850,61 850,61                      

221039- Dotačný útulok       SLSP a. s.                  5028735925/0900                   5 259,63 5 259,63                   

221046-Kamerový systém Obce  SLSP a. s.          5134057769/0900                        12,40 12,40                        

221050- Depozit OU            SLSP a. s.                  5064142983/0900                      603,60 603,60                      

221053- Fond prevádzky BD17 SLSP a. s.            5110035901/0900                   5 272,76 5 272,76                   

221054- Fond prevádzky BD Štandard  SLSP a. s 5110036920/0900                 17 211,27 17 211,27                

221055 –Zábezpeky BD       SLSP a. s.                  5129399852/0900                   5 276,96 5 276,96                   

221056- Rekonštrukcia kotolne OU  SLSP a. s.     5140173651/0900                        42,21 42,21                        

221057- Hasičská zbrojnica   SLSP a. s.                 5142718037/0900                       10,- 10,00                        

Celkom:                                                                                                               302 398,03 €  20 317,74       157 211,76  124 868,53              
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Tab. č.2  

 
 

 

Tab. č.3 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pohľadávky Suma v €

ENERGIE2 a. s.                     113,66  €         Preplatky elektriky 113,66

E A P, s. r. o.                          214,96  €         Nájom, služby, elektrika 3.Q.2022 214,96

FLOS- Ing. Katka Stopková  596,81  €         Nájom, služby, elektrika 3.Q.2022 596,81

Kamenárstvo COMOREK       90,-    €         reklama na cintoríne 2020 90

KOHAPLANT                         18,50 €         vyhlásenie v MR 18,5

MAKOVÉ ZRNKA n. f.     1 765,30 €         služby vo FITNES r.2016, 2018, 2019, 2020 1765,3

Pohrebníctvo ANNA              120,-   €         reklama na cintoríne 2020 120

SP MEDICA s. r. o.                346,-   €         nájom, služby 2.Q.2019 346

Stanislav KADUCH                 53,17 €         voda Trojačka 2016, 2017,2019 53,17

URBÁR  PŠURNOVICE    1 246,42 €        oprava cesty na BUKOVÚ r.20210 1246,42

Vladimír Petruška                   183,81 €        zimná údržba cesty 2009 (vytvorená opravná  183,81

                                                                      položka)    

ZŠ a MŠ HUTISKO- SOLANEC 260,68 €  stravovanie žiakov – projekt ERAZMUS 260,68

Zina HALSOVÁ                    516,17 €         voda Trojačka 1.polrok 2018 a 2. polrok 2019 516,17

Celkom:                              5 525,48 € 5525,48

Záväzky Spolu kapitálové bežné

ORANGE Slovensko                       5,40 €     mobil a alarm ZPS 5,4 5,4

Milan GAŇA CLEANEX        2 500,-    €     regenerácia trávnika ŠK po zápase 14.9.2022 2500 2500

LP Stavebné práce s. r. o.       11 880,-    €     búracie práce „Úpravňa vody“ 11880 11880

Ľubomír CHUDĚJ                    1 600,-   €      zateplenie garáže obecnej techniky 1600 1600

Peter KOŠINÁR                       1 600,-   €      zateplenie garáže obecnej techniky 1600 1600

Dušan PAVELKA                    1 600,-   €      zateplenie garáže obecnej techniky + elektroinštalácia  1600 1600

SLOVAK TELEKOM a. s.         190,90 €     mobily OU, DK, ZPS k 21.11.2022 190,9 190,9

PETIT PRESS a. s.                        45,-   €      predplatné KYSUCE do knižnice DK 45 45

Združenie TKO Semeteš n. o.  2 416,26 €     odvoz TKO do 10.11.2022 2 416,26 2 416,26

STRABAG s. r. o.                  40 780,37 €     asfaltovanie MK  OBRACANE 40780,37 40780,37

LP Stavebné práce s. r. o.         3 000,-   €     oplotenie pozemku bývalá úpravňa vody 3000 3000

ZŠ s MŠ                                    1 971,-   €     asi vzdelávacie poukazy ( sú na BU Obce) 1971 1971

ZŠ s MŠ                                    3 185,-   €     asi predškoláci  (sú na BU Obce) 3185 3185

Celkom:                                 70 773,93 € 70773,93 55660,37 15113,56
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Tab. č.4 

 

 
 

 

 

Tab. č.5 

 

 
 

 

 

Mzdy zamestnancov za 11/2022                          13 500  čisté mzdy 13500

Odvody do poisťovní, daň zo mzdy                     10 550 10550

Odstupné starosta (hrubá mzda)                           10 660 10660

Záloha na elektriku na 12/2022                              3 332 3332

Záloha na plyn 12/2022                                          1 688 1688

Telefóny 11/2022                                                      150 150

Štrk na zimnú údržbu                                             1 500 1500

Vývoz odpadu   + VOKy (JOKO)                         7 500       7500

Spotreba elektriky za 11/202( 5 OM)                       300 300

Podlaha v čakárni ZS Makov                                    950 950

Spotrebný materiál CIGÁNOVÁ                              300 300

JUDr. LEHUTOVÁ                                                   220 220

Ján Pupík P+S                                                             83 83

BROS  s. r. o.                                                            174 174

MUNIPOLIS (SMS za MR)                                     150 150

FRP Services s. r. o. ( SMS hasiči)                             12 12

Internet na Mláke (kamerový systém)                          30 30

Zber kuchynského odpadu z bytoviek                       324 324

Vysávač Kärcher                                                        145 145

Splátky ŠFRB za BD 17 + BD Makov 383            1 749 1749

53317

Predpokladané výdavky Obce Makov z bežného účtu do 20.12.2022

Suma v € Suma v €

+ 20317,74

+ 157211,76

      + 5525,48

- 55660,37

 - 15113,56

- 53317

- 42 587,34 + 101 551,39

Záväzky - Bežné

Predpokladané výdavky Obce Makov z bežného účtu do 20.12.2022, kým prídu

58 964,05 €

Bežný účet

Rezervný fond

Pohľadávky 

Záväzky - Kapitálové
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Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 11: 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – z pozície starostu teraz vidí do účtovníctva. Na 

ustanovujúcom OZ boli občania informovaní, že na účte obce zostalo 300 000 €. Bolo to 

manipulatívne, nakoľko pravda je taká, že nie na jednom účte, ale na 17-ich účtoch, z toho 15 účtov 

je takých, z ktorých financovať nič nemôžeme, sú účelovo viazané, ide napr. o sociálny fond, 

liekový fond, dôchodkový fond ZpS, dotačný útulok, fond prevádzky bytových domov atď. 

Dôležitý je bežný účet, na ktorom ostalo 20 317 € a rezervný fond s výškou 157 211 €. To sú 

zdroje, ktoré máme k dispozícii. Sú k nim ale prirátané pohľadávky a odrátané záväzky a bežné 

výdavky obce do 20.12.2022. Z tabuľky č.5 je zistený fakt, že k 28.11.2022 je stav zdrojov 

58 964,05 €, nie 300 000 €.  

Zároveň upozorňuje, že bývalé vedenie nesprávne použilo z bežného účtu výdavky na asfaltovanie. 

V súvislosti s touto finančnou situáciou bude riešiť personálny a mzdový audit. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – po 8 rokoch vidí reálne čísla. To znamená, že 

53 000 € sú reálne výdavky na chod obce? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ide o obligatórne výdavky, ktoré sa budú opakovať) 

(p. Elena Trebulová – je tam zahrnutá jednorázová položka, a to 10 000 € pre odchádzajúceho  

                                   starostu, zálohové platby tiež nebudú rovnaké, budú tiež valorizované mzdy,  

                                   budú iné odvody, musia sa vysúťažiť energie, v podstate všetko bude menné) 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – kde bude táto správa o finančnej situácii v obci zverejnená? Je 

dôležité, aby si to ľudia pozreli, aj starší. Pretože reakcie občanov sú také, že je nám sveta žiť, keď 

máme na účte 300 000 €. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – od okamihu volieb do dňa odovzdania funkcie, vedenie za 

tento mesiac po voľbách najviac investovalo. Pozrieme sa aj na toto, či to bolo nutné. V poslednom 

mesiaci sa zvýšili aj mzdy zamestnancov, prijali sa noví zamestnanci. Súhlasí aj s odmenami, aj 

s valorizáciou, považuje to ale za svinstvo a obec poškodzujúce. Zmapujem, čo sa dialo za posledný 

mesiac v obci a zverejníme to. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – konštatuje, že zasmradil priestor neúplnými informáciami.  

Materiál nemá žiadnu hodnotu, ide o pokračovanie volebnej kampane. Schvaľovali prebytkový 

rozpočet, ešte nie je koniec roka a príde im ešte 30 000 € za nájom obecného lesa. Tiež nepredali 

hasičskú zbrojnicu a pod. Ide o nepravdivé informácie a týmto očierňuje bývalé vedenie. Rozpočet 

bude v prebytku minimálne 30 000 €. Asfaltovanie bolo vysúťažené a nemôžu za to, že firma skôr 

nemala čas. Ďalej podotýka, že  starosta udeľuje odmenu p. Helene Pajerovej a kontrolórke, hoci 

ešte nič neurobil a už odmeňuje, ak chce odmeňovať, mal by to urobiť zo svojho. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – súhlasí, že príde ešte nájom za obecný les, je to ale 

o komunikácii, preto vyzýva o súčinnosť. Tiež dáva do pozornosti, že v poslednom mesiaci prijal 

do firmy VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. troch zamestnancov, z toho dvoch na neurčito. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Správu o finančnej situácii Obce Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.30/2022 bolo prijaté. 

 

 

 

12.  NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

 

12/A  SCHVÁLENIE OPAKOVANÉHO UZAVRETIA ZMLÚV O NÁJME BYTOV  

          V BYTOVÝCH DOMOCH MAKOV- ČIERNE 17  A MAKOV 383  

 

Na úvod navrhol Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce prejednávať tento bod programu               

bez kamerového záznamu, nakoľko sa budú prejednávať citlivé a osobné údaje.  

Pán Jozef Pavlík, poslanec OZ navrhuje, aby sa v debate vynechali osobné údaje, ale kamera nech 

sa nevypína. 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce dal o návrhu Jozefa Pavlíka hlasovať. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

prejednanie bodu programu č.12/A Schválenie opakovaného uzavretia zmlúv o nájme bytov 

v bytových domoch Makov-Čierne 17  a Makov 383 s kamerovým záznamom. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Uznesenie nebolo  schválené. 

 

 

Keďže uznesenie nebolo schválené, starosta obce, Ing. Stanislav Gašparík dal hlasovať o jeho 

návrhu, aby sa tento bod programu prejednával  bez kamerového záznamu. O tomto dal hlasovať: 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

vypnutie kamerového systému počas prerokovania bodu programu č.12/A Schválenie opakovaného 

uzavretia zmlúv o nájme bytov v bytových domoch Makov-Čierne 17  a Makov 383, z dôvodu 

ochrany osobných údajov. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.31/2022 bolo prijaté. 

 

 

Po odsúhlasení bola kamera vypnutá a pristúpilo sa k prerokovaniu bodu. 

 

K 1. júlu 2022 boli ustanovené sumy životného minima Opatrením Ministerstva práce, sociálnych 

vecí a rodiny SR č. 227/2022 Z. z.: 

    234,42 € mesačne, ak ide o jednu plnoletú fyzickú osobu, 

    163,53 € mesačne, ak ide o ďalšiu spoločne posudzovanú plnoletú fyzickú osobu, 
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    107,03 € mesačne, ak ide o nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa. 

 

Nájomcovia, ktorým 31. 12. 2022 končí nájomná zmluva, požiadali o opakovaný prenájom.  

Sú to nasledovní nájomcovia: 

1. Ján Smutník - žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „1“ v Bytovom dome 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2023. V byte býva sám.  

Voči jeho osobe obec neeviduje pohľadávky, jeho príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

2. Lea Ružbašanová - žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „I“ v Bytovom 

dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2023. 

V byte bývajú 3 osoby: Lea Ružbašanová a synovia Štefan a Jakub. 

Voči jej osobe obec eviduje pohľadávky, má uzatvorené „Uznanie dlhu a Dohodu o splátkach“. 

Ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

3. Daniela Hričovcová - žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „M“ v BD Makov 

– Čierne 17, 15 b. j., a to od 01. 01. 2023. V byte býva spolu s dcérami Michaelou, Anetou         

a Tatianou. Voči jej osobe obec neeviduje pohľadávku. 

Príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

4. Martin Lieskovan - žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu číslo „4“ v BD 

Makov 383, a to od 01.01.2023. V byte budú bývať 4 osoby: Martin a deti Jakub, Matúš            

a Terézia. Voči jeho osobe  obec eviduje pohľadávky, má uzatvorené „Uznanie dlhu                   

a Dohodu o splátkach“. Jeho príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

1.   žiadosť Ley Ružbašanovej, trvale bytom Makov 12, 023 56 Makov zo dňa 24.11.2022  

      o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „I“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j.  

      od 01.01.2023, 

2.   žiadosť Daniely Hričovcovej, trvale bytom Potok 4, 023 56  Makov zo dňa 16. 11. 2022 o  

      opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „M“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j.  

      od 01.01.2023, 

3.   žiadosť Martina Lieskovana, trvale bytom Makov 383, 023 56 Makov zo dňa 24.11.2022  

      o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „4“ v Bytovom dome Makov 383 Štandard 210,      

      od 01.01.2023, 

4.   žiadosť Jána Smutníka, trvale bytom Čiuerne 17, 023 56 Makov zo dňa 27.09.2022 o opakované  

uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „1“ v BD Makov –Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2023. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.32/2022 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu č. I o celkovej výmere 78,85 m2 na 2. 

nadzemnom podlaží Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Ley Ružbašanovej, trvale bytom 

Makov 12, 023 56 Makov, a to od 01.01.2023 do 31.12.2023. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.33/2022 bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového mezonetového bytu č. „M“ o výmere 55,70 m2 na 2. poschodí 

Bytového domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. Daniele Hričovcovej, trvale bytom Potok 4, 023 56  

Makov, a to od 01.01.2023 do 31.12.2025. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.34/2022 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu číslo „4“ o výmere 55,28 m2 na 2. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov 383 Martinovi Lieskovanovi, trvale bytom Makov 383, 023 56  Makov, 

a to od 01.01.2023 do 31.12.2023. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.35/2022 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1- izbového bezbariérového bytu č. 1 na prízemí Bytového domu 15 b. j. 

Makov – Čierne 17 v celkovej výmere 36,95 m2 Jánovi Smutníkovi, a to od 01.01.2023 do 

31.12.2025. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.36/2022 bolo prijaté. 

 

 

12/B   SCHVÁLENIE PRENÁJMU POZEMKU EKN 5306 SPOLOČNOSTI AKZENT 

           BIGBOARD, A.S. ZA ÚČELOM  VYUŽITIA REKLAMNEJ PLOCHY 

 

OZ v Makove schválilo spoločnosti Akzent Big Board, a.s. prenájom časti uvedeného pozemku 

EKN 5306 o výmere 757 m2 uznesením č. 187/2020 zo dňa 15.09.2020. Dňa 05.11.2020 bola        

so spoločnosťou Akzent Big Board, a.s. uzatvorená zmluva o nájme na dobu 2 rokov s výškou 

nájomného 300 € bez DPH/rok. Spoločnosť Akzent Big Board,a.s. predložila 05.08.2022 žiadosť 

o predĺženie nájomnej zmluvy, ktorá končí 4.11.2022.  

OZ v Makove schválilo uznesením č. 364/2022 dočasnú prebytočnosť uvedeného pozemku 

a zároveň bol uznesením 364/2022 bod C/ schválený spôsob a zámer prenájmu ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. 

Zámer prenájmu nehnuteľného majetku obce Makov z dôvodu hodného osobitného zreteľa na: 

„časť pozemku - parcela EKN č. 5306, Ostatná plocha o výmere 757 m2, v rozsahu podľa 

situačného snímku, ktorá sa nachádza v katastrálnom území Makov, obec Makov, okres Čadca, je 

zapísaná na liste vlastníctva č. 8991 vedeného Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom 

spoločnosti Akzent BigBoard, a. s., Ivanská cesta 2D, 821 04 Bratislava, IČO 44 540 957, za 

účelom umiestnenia 1 ks reklamnej stavby (zariadenia) s rozmermi dĺžky 5100 mm, výšky 2400 

mm, stojacej na samostatných stojkách pevne zapustených do pozemku“ je zverejnený na úradnej 

tabuli Obce Makov, ako aj centrálnej úradnej elektronickej tabuli (CUET)  od 23.11.2022, čím je 

splnená zákonná podmienka zverejnenia min.15 dní pred rokovaním OZ. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 12/B: 

p. Bradiaková, zástupkyňa Akzent BigBoard a.s.- ozrejmila prítomným poslancom žiadosť 

o prenájom pozemku. V minulosti kúpili reklamnú plochu od spoločnosti RABAKA, táto firma 

mala pozdĺžnosti, ktoré za nich zaplatili. Pozemok pod reklamnou plochou mali prenajatý na dobu 

dvoch rokov, nájom platia podľa zmluvy 300 € ročne. Keďže im nájomná zmluva skončila, 

opätovne žiadajú o tento prenájom. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – osobne bude hlasovať proti schváleniu 

prenájmu, nepáči sa jej reklamný smog. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – doporučuje prenájom schváliť a zároveň doporučuje 

pozemok vysporiadať, nakoľko pozemok je v E stave. Reklamné spoločnosti pôsobiace v Makove 
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majú celkom dobre vysporiadaný smog, aj čo sa týka odpadu to majú dobre vyriešené, nerobia 

neporiadok  pri výmene plagátov. Žiada starostu obce tento pozemok majetkoprávne  vysporiadať. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – pozemok je v širšom centre obce, suma za prenájom by aj 

uhradila výdavky na pravidelnú údržbu tohto a podobných pozemkov, napr. kosenie. Osobne by 

zrušil všetky billboardy, jeden ale neovplyvní reklamný smog. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – reklamný smog nie je nič dobré, ak ale chceme tomu 

zabrániť, musíme vytvoriť jednotný ucelený pokyn. 

V návrhu uznesenia je uvedený prenájom na dva roky, zástupkyňa firmy žiada na tri roky, treba sa 

pred hlasovaním ujednotiť. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – navrhuje nájom vo výške 350 €/ročne bez DPH a na dobu  

troch rokov. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

prenájom dočasne prebytočného majetku Obce Makov, a to časti pozemku - parcela EKN č. 5306, 

Ostatná plocha o výmere 757 m2, v rozsahu podľa situačného snímku, ktorá sa nachádza                 

v katastrálnom území Makov, obec Makov, okres Čadca, je zapísaná na liste vlastníctva č. 8991 

vedeného Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom spoločnosti Akzent BigBoard, a. s., 

Ivanská cesta 2D, 821 04 Bratislava, IČO 44 540 957, za účelom umiestnenia 1 ks reklamnej stavby 

(zariadenia) s rozmermi dĺžky 5100 mm, výšky 2400 mm, stojacej na samostatných stojkách pevne 

zapustených do pozemku, s výškou nájomného za každý kalendárny rok 350 €/ročne bez DPH,      

na dobu určitú do 31.12.2025, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení zmien a noviel ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že na časti uvedeného pozemku EKN 5306 ostatné 

plochy o výmere 757 m2  je osadené reklamné zariadenie vo vlastníctve firmy Akzent BigBoard, 

a.s. Bratislava, táto stavba bola zrealizovaná na základe „Rozhodnutia o povolení informačného, 

reklamného a propagačného zariadenia“ č. j. Výst- 64 – TJ –Ma- 1379/2009 KB zo dňa 09.09.2009. 

Spoločnosť Akzent BigBoard, a. s. má platnú nájomnú zmluvu a predložila žiadosť o predĺženie 

nájomnej zmluvy. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica,  

                                               Mgr. Stanislav Olšovský, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.37/2022 bolo prijaté. 

 

 

13. SCHVÁLENIE VZN O MIESTNOM POPLATKU ZA KO A DSO  OBCI MAKOV 

 

Informácie k návrhu VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

predložil prítomným poslancom Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce. 

 

Podľa stavu účtovníctva k 31.10.2022: 

- príjmy za odpad sú 60 600,62 €, 

- výdaje za odpad sú 46 718,32 €. 

 

Predpokladané príjmy a výdaje pre rok 2022: 

- príjmy za odpad sú 61 000  €, 

- výdaje za odpad sú 60 000  €. 

 

Štatistické údaje: 

- počet obyvateľ podľa štatistické úradu v r. 2022 = 1731 

- počet stavieb oficiálne obývaných cca 451  

- počet stavieb oficiálne neobývaných, tzv. „rekreačné“ cca 550 

- podnikatelia a živnostníci podľa rozhodnutí z roku 2022 uhradili sumu 8.539,92 € 

- obyvatelia podľa rozhodnutí z roku 2022 uhradili sumu 46.421,67 € 

- vyvezené množstvá odpadu k 31.10.2022 porovnanie s celým rokom 2021: 

druh odpadu r. 2021 r. 2022 

objemný odpad 73,32 54,40 

komunálny odpad 313,56 240,56 

drobný stavebný odpad 1,34 0,00 

kov spolu 46,49 1,82 

obaly z kovu 0,00 1,02 

obaly z plastu 23,52 16,84 

obaly zo skla 37,94 35,44 

papier 11,25 2,39 

kompozitné obaly 1,26 1,00 

kuchynský BRO 0,76 0,86 

elektro spolu 6,55 8,30 

SPOLU 515,99 t 362,63 t 
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Od 01.11.2022 za uloženie komunálneho odpadu na skládke obec platí 66 € s DPH/1 tona odpadu. 

Do 31.10.2022 to bolo 32,40 € s DPH/1 tona odpadu. 

 

Zároveň od 01.01.2023 navrhuje Združenie TKO Semeteš, n. o. zmenu platenia faktúr a to na 

skutočné náklady, kde Obce Makov by sa zmena veľmi nemala dotknúť. Platiť by sa malo za 

kilometre najazdené vozidlom združenia. Vo faktúre nebudú uvedené počty žetónov, ale počet 

najazdených kilometrov. Žetóny by sa stále zbierali a kontrolovali. Cenu navrhujú zvýšiť o 0,14 € 

bez DPH/1 nádoba. Presné zmeny obec obdrží do 31.12.2022 s dodatkom k zmluve. 

 

Na základe týchto údajov predpokladáme, že náklady na vývoz a uloženie odpadu by mali byť 

v roku 2023 nasledovné: 

• na komunálny odpad 

- na zberné nádoby  70 326,75 € 

- na VOKy     2 558,58 € 

--------------- 

 SPOLU   72 885,33 € 

 

• na objemný odpad 

- na VOKy     8 028,79 € 

 

• na kuchynský BRO od bytových domov 

- na zberné nádoby    4 212,-- € 

 

CELKOM    85 126,12 € 

 

 

V návrhu VZN je zvýšený poplatok na osobu na deň cca o 2 € z 25,55 € za rok na 27,375 € za rok, 

kde predpokladáme príjem: 

- osoby na trvalý pobyt 1731 x 27,375 €   47.000,-- € 

- osoby z „rekreačných  domov“ 550 x 27,375 €   15.000,-- € 

- podnikatelia a živnostníci cca   10.000,-- € 

---------------- 

 SPOLU      72.000,-- € 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 13: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – podotýka, že je potrebné zmeniť aj VZN o nakladaní 

s odpadmi, pre krátkosť času, odkedy prišlo nové vedenie, to nebolo možné pripraviť. 

Dáva do pozornosti, že dôvodom zmeny v poplatku je skutočnosť, že prvý deň po voľbách vlastník 

a prevádzkovateľ skládky p. Grežďo zvýšil cenu za skladovanie o 100%, zo sumy 32,40 € s DPH/1 

tonu odpadu na 66 € s DPH/1 tonu odpadu, zároveň prestal odoberať objemný odpad. Obec teraz 

nemá ani kde vyvážať objemný odpad. Doposiaľ sme ani neurobili žiadne kroky, aby sme zvýšili 

v obci separovanie. Ak by sme sa aj chceli zapojiť o dotáciu z Environfondu, nebude to možné, 

pretože nespĺňame triediteľnosť odpadu, ktorú máme iba 30%, musíme triediť aspoň                         

na 40%, o rok to sa požaduje až 60% separovania. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – doposiaľ sme mali poplatok 25,55 € na osobu a rok, návrh je 

27 €, takto budeme doplácať, môže obec na odpady doplácať? 

(Bc. Stanislava Gregušová – obec by nemala doplácať) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – aby sme za odpady nedoplácali, musel by byť poplatok 32  

                                         €. Ak by sa nám však v obci zvýšila separácia, náklady by boli nižšie.) 
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Zároveň sa p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ obáva, že sa nám začne odpad od určitých skupín 

množiť. Najväčší neporiadok robia chatári, netriedia a nám sa tým pádom dvíha tonáž. Môžeme 

dávať občanom zľavy? 

(Bc. Stanislava Gregušová – môžeme dávať zníženie poplatku občanom ŤZDP, dôchodcom  

                                               a osobám ,ktorí sú mimo obce viac ako 90 dní v roku) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – chatári sú dlhodobý problém, treba vplývať eduktívne, 

umožniť im separovať. Návrh 27 € je málo, obec by musela veľa doplácať. Aby nebol veľký 

odskok, navrhuje sumu 30 €. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – susediace obce budú schvaľovať poplatky vo výške od 32  

                                         € do 34 €. Konštatuje, že zákon nám umožňuje poskytnúť zľavu  

                                         dôchodcom, môže sa im zľava navýšiť, aby sme to aspoň im trošku  

                                         vykompenzovali.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – ďakuje Stanke Gregušovej za vynikajúcu prácu na úseku 

odpadového hospodárstva. Dnes, keď je Ing. Stanislav Gašparík starostom, navrhuje zrazu 

zvýšenie, hoci predtým bol deštruktívny. Vo volebných novinách mal uvedené nasledovné: 

„Voči EÚ sme sa zaviazali, že odpad, ktorý skončí na skládke, bude mať úroveň vytriedenia cca 65 

%. Naša makovská miera vytriedenia je jedna z úplne najhorších v okrese Čadca, v roku 2021 

28,49 %. To sú oficiálne údaje. Napr. Žilina dosiahla 48,63 %, anonymné veľké mesto. To isté 

Čadca-51,52%. Obec Podvysoká 60,80%, platia iba 11 € za tonu zmesového komunálneho odpadu 

bez DPH. Od úrovne miery vytriedenia sa odvíja výška poplatku za uloženie komunálneho odpadu 

na skládke a tým prakticky náš účet domácností, ktorý platíme v poplatku za odpad. Za tú istú tonu 

odpadu, ktorú Makov zavezie na skládku, zaplatí Makov 27 € za 1 tonu bez DPH a ostatných 

poplatkov a napr. Žilina iba 18 € za tonu bez DPH. A keby sme dosiahli to, čo sa SR zaviazala voči 

EÚ, zaplatili by sme iba 11 € za 1 tonu. Prečo to ide v Podvysokej a u nás nie?“ 

Podporí teda starostu v návrhu, ako písal vo volebných novinách a navrhuje 11 €, lebo toto sľúbil 

a verí, že nie je klamár. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je to jeho typická interpelácia. Samozrejme sa musíme 

najskôr dostať k inému systému odpadového hospodárstva a vyššiemu separovaniu. Prečo sa za  ich 

vedenia za 8 rokov sa tak žalostne málo separovalo? Za 8 rokov to dotiahli do tohto stavu, je to ich 

výsledok. Samozrejme odpadmi sa budú zaoberať, bude sa tým zaoberať hlavne zástupca starostu, 

Ing. Marián Masnica. Je to dlhodobý plán a občania uvidia časom, či sa to zlepší, predovšetkým sa 

musí v obci separovať aspoň na 40 %. Doterajší výsledok tak nízkeho separovania je výsledok ich 8 

ročného vedenia. 

(p. Jozef Pavlík – za svoju prácu sa nehanbí, pracovníčka na úseku odpadového hospodárstva je  

                             jedna z najlepších na Slovensku. Poslanci nič nepredložili, teraz má kompetenciu,  

                             môže urobiť zmenu v prospech občanov, aby platili menej a bolo v obci čisto.) 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – problém tu spôsobil predovšetkým Grežďo a je si istý, že teraz 

to ani v Podvysokej nebude s nízkym poplatkom vychádzať. Obec nemôže predsa tak veľa za odpad 

doplácať. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – prečo Grežďo vypovedal skladočné hneď v prvý deň 

po voľbách? A našu skládku naplnil od iných a nedodržal zmluvu? Veď teraz ani nevieme, kam 

budeme odpad voziť? Zrejme nedobre zastupovali obce a občanov. Ak  nebudeme viac separovať, 

nemáme nárok na žiadnu dotáciu, lebo neseparujeme aspoň na 40%. Toto je výsledok nakladania 

s odpadmi v našej obci. Každopádne treba zmeniť systém.  
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Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – problém je celoslovenský,  nikto Stankinu prácu 

nespochybňuje, škola tiež môže spolupracovať, kroky robí už teraz, osvetu treba robiť aj s rodičmi. 

Podporí návrh Mgr. Marty Slávikovej o zvýšenie poplatku na sumu 30 €. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – pri zvýšení poplatku navrhuje zvýšiť úľavu pre 

dôchodcov. 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – navrhuje menší poplatok, po roku to zvážime. 

(p. Ladislav Kubačka – pri 4-člennej rodine predstavuje navýšenie 20 € ročne, podotýkam ročne) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – názor rešpektuje, ale podotýka, že reálne vidí, že dôjde  

                                       v budúcnosti k pozitívnym zmenám na úseku odpadového hospodárstva.  

                                       Čo sa týka poplatku, aj pri poplatku 30 € bude obec doplácať) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je nádej, že ak  zmeníme systém odpadového 

hospodárstva, že si ľudia polepšia? 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – nikdy už nebude lepšie, len sa znížia náklady, nie je  

                                       tu skládka, neviem, kde budeme odpad voziť) 

(Mgr. Marta Sláviková – zaplatiť za smeti, je zaplatenie za službu pre občanov, ktorú obec  

                                       vykonáva, ale nedotuje.) 

(Ing. Marián Masnica – za súčasného stavu, ak sa schváli poplatok 30 €, aj tak bude obec dotovať  

                                       ešte 5 € na osobu a kalendárny rok.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – máme tu v obci ešte zažité, že si v peciach všetko pálime, je 

to ale otázka pár rokov, že nebudeme kde páliť. Európska únia nás proste tlačí k väčšiemu 

separovaniu. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keď sa naučíme nevytvárať odpad a zmeníme 

odpadové hospodárstvo,  ľudia si vlastne polepšia. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – to je cieľom a budeme týmto smerom smerovať, je to však  

                                         o spolupráci občanov.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Pozmeňujúci návrh p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ na návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

sadzbu poplatku 0,030 € za osobu a kalendárny rok. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Pozmeňujúci návrh Mgr. Marty Slávikovej, poslankyne OZ na návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady v Obci Makov. 

 

B/ s a  u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 4/2022 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v Obci Makov. 

 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

splátky na úhradu miestneho poplatku to nasledovne: 

 

a) fyzická osoba, ktorej celková výška rozhodnutia na úhradu poplatku prekročí výšku 300 € 

vrátane 

- 50 % do 15 dní od právoplatnosti rozhodnutia 

- 50 % do 30. 09. príslušného kalendárneho roka 

b) právnická osoba, fyzická osoba - živnostník, ktorej celková výška rozhodnutia na úhradu 

miestneho poplatku prekročí výšku 1500 € vrátane 

- 50 % do 15 dní od právoplatnosti rozhodnutia 

- 50 % do 30. 09. príslušného kalendárneho roka 

 

D/ s ch v a ľ u j e 

 

sadzbu poplatku 0,082 € za osobu a kalendárny rok. 

 

E/ s ch v a ľ u j e 

 

zníženie poplatku o 30% poplatníkovi, ktorým je fyzická osoba staršia ako 62 rokov, držiteľ 

preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, držiteľ preukazu fyzickej osoby 
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s ťažkým zdravotným postihnutím so sprievodcom alebo prevažne alebo úplne bezvládna fyzická 

osoba. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.38/2022 bolo prijaté. 

 

 

14. SCHVÁLENIE VZN  O MIESTNOM POPLATKU ZA ROZVOJ 

 

Návrh VZN za rozvoj predkladá Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ. 

Dňa 1.11.2016 nadobudol účinnosť zákon č. 447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj. Tento 

zákon po uplynutí 12 rokov od daňovej reformy vykonanej v podmienkach miestnej samosprávy, 

zavádza do daňovej a poplatkovej sústavy druhý miestny poplatok, a to miestny poplatok za rozvoj.  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia vydáva Obec Makov z dôvodu zavedenia miestneho 

poplatku za rozvoj v obci. V predmetnom VZN sa pojednáva o predmete poplatku, jeho výške, 

použití výnosu z poplatku, vrátane spôsobu zverejnenia informácií o výške výnosu poplatku.  

Poplatok za rozvoj sa vypočíta ako súčin základu poplatku podľa § 6, znížený o 60 m2,             a 

sadzby poplatku za rozvoj platnej v čase vzniku poplatkovej povinnosti podľa § 4 ods. 1 zákona č. 

447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj.  

Hlavným cieľom, resp. účelom predkladaného VZN je ustanoviť do samosprávnej pôsobnosti obce 

Makov finančný nástroj, ktorý bude mať rôzne formy funkcií, predovšetkým: 

• funkcia príjmová – keďže sa v obci realizuje stavebný rozvoj, bude na základe 

všeobecne záväzného nariadenia ustanovený a vyberaný poplatok , pričom bude 

príjmom obce, 

• funkcia rozvojová – teda tam, kde vznikne na základe stavebného rozvoja územia 

potreba vybudovania sociálnej a technickej infraštruktúry, bude tento poplatok 

slúžiť ako zdroj (jeden zo zdrojov) na vybudovanie tejto infraštruktúry. 

Potreba mať takýto nástroj bola deklarovaná niektorými poslancami Obecného zastupiteľstva 

v Makove. V poslednom období môžeme byť v obci Makov svedkami narastajúcej výstavby 

v niektorých častiach obce. Táto skutočnosť vyvoláva potrebu napríklad budovania ďalšej 

infraštruktúry, čo predstavuje tlak na výdavky v rozpočte obce. Uzákonením poplatku za rozvoj sa 

rozšíria príjmové možnosti obce Makov, ako aj regulácia investičnej činnosti a výstavba v obci. 

Vzhľadom na neustále zvyšovanie cien nevyhnutných výdavkov v rámci rozpočtu obce Makov je 

potrebné sa zaoberať aj navýšením príjmovej časti rozpočtu obce Makov. V súčasnej neľahkej 

situácii, ktorej sekundárnym krízovým javom je  v podstate kríza finančného charakteru, je 
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predkladateľ tohto návrhu VZN presvedčený o správnosti prijatia tohto špecifického druhu VZN, 

napríklad v porovnaní so zvyšovaním poplatkov a sadzieb vo VZN, ktoré sa dotýka miestnych daní. 

Väčšinu stavebníkov tvoria obyvatelia, ktorí nemajú v obci Makov trvalý pobyt a ani ho tu 

predpokladám neplánujú mať. Jedná sa prevažne o výstavbu rekreačných chát. 

Predložený návrh VZN nepredpokladá negatívny dopad na prípadný menší záujem obyvateľov/  

investorov od výstavby v obci Makov. 

Sadzba poplatku za rozvoj je podľa zákona od 3 € do 35 € za každý, aj začatý m2 podlahovej 

plochy nadzemnej časti stavby, v návrhu VZN je navrhnutá sadzba 10 €/ m2. 

V zákone č. 447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj je stanovené že obec môže ustanoviť 

alebo zmeniť VZN iba k 1. januáru kalendárneho roka, čiže predkladané VZN by malo účinnosť 

od 01.01.2023. Vzor rozhodnutia na vyrubenie miestneho poplatku je zverejnený na webovej 

stránke Ministerstva financií SR. 

Návrh tohto VZN bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na svojom webovom sídle dňa 

25.11.2022. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 14: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – porovnal 15 obcí a miest, sumy poplatkov majú rôzne, 

priemerne to vychádza 15 €, v našom VZN je navrhnutý poplatok  vo výške 10 €/m2. V článku 3 

navrhuje použitie výnosu z poplatku za rozvoj na úhradu kapitálových výdavkov súvisiacich so 

stavebnými nákladmi na stavbu, vrátane nákladov na vysporiadanie pozemku na tento účel miestnej 

komunikácie, parkovacích plôch, verejného osvetlenia a technickej infraštruktúry. 

Na webovej stránke Obce Raková majú dokonca zverejnenú informáciu o výške výnosu z poplatku 

za rozvoj za rok 2021, ktorý u nich predstavoval 13 560 €. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – s návrhom VZN sa oboznámil, nevidí tam žiaden 

legislatívny zádrhel. Osobne vníma potrebu rozdeliť stavby na bývanie a ostatné stavby. Zaujalo ho, 

že prostriedky by boli účelovo viazané a použité na budovanie infraštruktúry. Návrh konzultoval aj 

s právnou zástupkyňou obce, nie sú  exaktne definované stavby na bývanie, nevidí riziko rozdelenia 

poplatku pre rodinné domy a pre rekreačné chaty. Navrhoval by 5 €/m2 pre rodinné domy a 10 €/m2 

pre rekreačné chaty.  

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – víta iniciatívu Daniela, je to dobrý návrh a jeden z dobrých 

nástrojov, bude hlasovať za schválenie VZN. Nevidí dôvod rozdeľovať poplatok, 10 € je taká 

stredná cesta, považuje to za dobrý návrh. V čl. 3 by však navrhoval doplniť použitie výnosu 

z poplatku, a to konkrétne na výstavbu chodníkov, cyklochodníkov, opravu a rekonštrukciu 

miestnych ciest, aby sa to nezneužilo na iné. 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – jednotná suma vylúči akékoľvek špekulácie a povedzme si, koľko  

                                           našich občanov s trvalým pobytom má záujem o výstavbu v našej obci?  

                                           Väčšinou ide o výstavbu rekreačných chát.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – osobne je určite proti jednotnej sume. Chceme 

ľudí do obce prilákať, aby tu bývali, je to jedna z ciest, ako im to umožniť.. Navrhuje veľmi odlíšiť 

rodinné domy od rekreačných chát alebo pre rodinné domy poplatok úplne odpustiť. 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – VZN sa môže prehodnotiť a prepracovať každý rok.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – aj pri rekreačných chatách sú dve skupiny, a to rodáci,  

                                         ktorí sa tu chcú vrátiť a cudzí, ktorým sa tu páči a chcú tu stavať. Poplatok  

                                         nesmie byť pokutou za to, že tu nemá stavebník trvalý pobyt. Myslí si, že  

                                         poplatok 5 €/m2  by nebol dôvodom nestavať tu v obci.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – nevnímala by to ako pokutovanie, pozerá sa na to sociálne,  

                                         pomôcť mladej rodine, nášmu obyvateľovi) 
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Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – ponechal by jednotný poplatok na všetky druhy 

nehnuteľností. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o  

 

návrh VZN Obce Makov o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

B/ s a  u z n i e s l o 

 

na schválení VZN Obce Makov č.5/2022 o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.39/2022 bolo prijaté. 

 

 

15. SCHVÁLENIE ZÁSTUPCU OBCE V OCR KYSUCE 

 

Návrh na schválenie zástupcu obce v Organizácii cestovného ruchu Kysuce predložila Mgr. Iveta 

Chromíková. 

 

V zmysle ustanovenia § 11 odsek 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov je obecnému zastupiteľstvu vyhradené, okrem iného, schvaľovať zástupcov 

mesta do štatutárnych a kontrolných orgánov obchodných spoločností a iných právnických osôb. 

Podľa príslušných ustanovení zákona č. 91/2010 Z. z. o podpore cestovného ruchu v znení 

neskorších predpisov bola  založená oblastná Organizácia cestovného ruchu Kysuce. 

Jednou zo zakladajúcich obcí bola aj obec Makov.  

V zmysle ustanovenia § 13 ods. 1 zákona č. 91/2010 Z. z. o podpore cestovného ruchu v znení 

neskorších predpisov je oblastná organizácia cestovného ruchu právnickou osobou založenou podľa 

tohto zákona, ktorá podporuje a vytvára podmienky na rozvoj cestovného ruchu na svojom území a 

chráni záujmy svojich členov. 
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Vzhľadom k tomu, že členom OCR Kysuce bol starosta obce, p. Martin Pavlík a v obci došlo 

k zmene na poste starostu obce, je potrebné prijať uznesenie, ktoré schváli nového zástupcu v OCR 

Kysuce – starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka. 

 

          

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

Ing. Stanislava Gašparíka, starostu obce, za zástupcu obce Makov v Organizácii cestovného ruchu 

Kysuce, od 13.12.2022. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.40/2022 bolo prijaté. 

 

 

16. HARMONOGRAM TERMÍNOV ZASADNUTÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

V MAKOVE  V ROKU 2023 

 

Návrh harmonogramu termínov zasadnutí OZ pre rok 2023 predložila Mgr. Iveta Chromíková. 

 

V zmysle § 12, ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení: „Obecné zastupiteľstvo 

zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Ak požiada o zvolanie zasadnutia 

obecného zastupiteľstva aspoň tretina poslancov, starosta zvolá zasadnutie obecného zastupiteľstva 

tak, aby sa uskutočnilo do 15 dní od doručenia žiadosti na jeho konanie.“ 
 

V predošlom funkčnom období obecné zastupiteľstvo žiadalo pripravovať  harmonogram zasadnutí 

OZ pre celý rok dopredu. Vopred stanovené termíny sa v praxi osvedčili, preto aj pre rok 2023 je 

predložený návrh  dátumov zasadnutí.  

 

Nakoľko bola vznesená požiadavka, aby sa rokovania nekonali v  strede týždňa, ako tomu bolo  

doteraz, termíny sú navrhnuté v piatok. 

Harmonogram návrhu termínov rokovaní OZ v roku 2023: 
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24.02.2023, 21.04.2023, 23.06.2023, 08.09.2023, 10.11.2023, 08.12.2023. 

 

V prípade nepredvídaných okolností, resp.  potrebe prijatia neodkladných uznesení, starosta obce 

zvolá mimoriadne zasadnutie OZ. 

Termíny spolu s programom zasadnutia budú vždy zverejňované v zmysle § 12, ods. 1, zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 16: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – rozumie požiadavke, prečo nezasadať v strede týždňa, radšej by však 

bol za pondelok, než v piatok, mnohé materiály si môžu preštudovať práve cez víkend, ktorý bude 

predchádzať zasadnutiu v pondelok. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – ak by to nerobilo problém, tiež by bol radšej za pondelok. 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – navrhuje takisto pondelok. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – požiadavku vzniesol len na to, aby nebývali zasadnutia 

v strede týždňa, , kľudne však súhlasí aj s pondelkom. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – jej by vyhovoval radšej piatok. 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – tiež by jej viac vyhovoval piatok, organizačne by to bolo 

pre ňu lepšie. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – podľa predloženého harmonogramu je prvé rokovanie 

navrhnuté až vo februári, nie je to neskoro? 

(Ing. Marián Masnica – dáme teraz schváliť iba rokovací deň a na budúce rokovanie bude  

                                      predložený nový harmonogram termínov zasadnutí) 

 

          

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

pre rok 2023  rokovací deň zasadnutí obecného zastupiteľstva. pondelok. 

 

B/ ž i a d a 

 

na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva predložiť pre rok 2023 harmonogram termínov 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.41/2022 bolo prijaté. 

 

 

16.  DISKUSIA 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – predkladá návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo v Makove  

schvaľuje náhradu platu starostu obce Makov p. Martina Pavlíka za nevyčerpanú dovolenku za rok 

2021 a 2022 v dĺžke trvania 45,5 dňa, za rok 2021 v dĺžke 18 dní a za rok 2022 v dĺžke 27,5 dňa. 

Žiada, aby sa o tomto návrhu hlasovalo. 

(Mgr. Stanislav Olšovský – naozaj to stojí za prehodnotenie, bol predsa starostom 8 rokov, aj keď  

                                             má starosta dovolenku, vždy je to s telefónom na uchu. Dovolenka mu  

                                             ostala, preplatenie mu prináleží) 

 

Zároveň dáva do pozornosti, že ako poslanec má záujem byť vo finančnej, aj v stavebnej komisii. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ  - je už v pekárni zrealizovaná rekonštrukcia elektriky? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – naozaj teraz nevie odpovedať, doteraz sa venoval  

                                         preberaniu úradu a príprave zastupiteľstva.) 

(p. Elena Trebulová – predpokladá, že to nie je  stále urobené, keďže nie je vystavená faktúra alebo  

                                    je to rozpracované) 

 

Vieme, aký bude v obci vianočný program? 

(Mgr. Mária Bajcárová – vianočný jarmok bude v nedeľu 18.12.2022, k programu budú mať ešte  

                                          zasadnutie) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – v kostole sa chystá koncert) 

(Ing. Stanislav Gašparík – 18.12.2022 budú vianočné trhy, vystupovať bude Makovský prameň,  

                                           Makovanka, Muzička spod Grúňa, Denis Nevidzan a po svätej omši  

                                           bude živý Betlehem) 

(Mgr. Mária Bajcárová – v kostole budú účinkovať Javorníček a Makovníček) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia, predložený p. Jozefom Pavlíkom, poslancom OZ: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

náhradu platu starostu obce Makov p. Martina Pavlíka za nevyčerpanú dovolenku za rok 2021 

a 2022 v dĺžke trvania 45,5 dňa, za rok 2021 v dĺžke 18 dní a za rok 2022 v dĺžke 27,5 dňa. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Ing. Daniel Brezina, PhD., Ing. Marián Masnica,  

                                               Mgr. Stanislav Olšovský, Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka, 

                                              Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Mária Bajcárová 

 

Uznesenie nebolo  schválené. 

 

 

17. NÁVRH NA UZNESENIE                                                                                

 

V zmysle § 12 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24. 04. 2019,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 21 – 41/2022.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

 

18.  ZÁVER 
 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní ôsmi poslanci OZ 

(podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta  obce, Ing. Stanislav Gašparík, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 14.00 hod.                           

 

 

 

                                                                                                ............................................. 

                                                                                                 Ing. Stanislav Gašparík 

                                                                                                        starosta  obce 

                

                                                                                          

Overovatelia: 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa  OZ                      ...................................................   

 

Ladislav Kubačka,  poslanec OZ                                                    ................................................... 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková 


